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Gospodarska kriza bo hujša od finančne 
Gospodarstveniki so si edini, da bo imela gospodarska kriza mnogo 
resnejše posledice kot finančna, ki jo je povzročila, zato pozivajo državo 
k ukrepanju. 

ŠTEFAN Ž A K G I 

Kranj - "Nekaj je kr iza v fi-
n a n č n e m sektorju i n tam je 
država že nekaj naredila, a 
m n o g o resnejše posledice 
bodo, če država n e bo si-
stemsko ukrepala podro-
čju gospodarstva (garancije, 
davčne razbremenitve in še 
mars ika j ) . N i dovolj: dal i 
smo 12 mi l i jard poroštev za 
banke - gospodarstvo zahte-
va, da denar pride do gospo-
darstva," je bi lo soglasno 
sporočilo iz pogovora go-
spodarstvenikov n a sredini 
seji upravnega odbora Ob-
močne zbornice Gospodar-

ske zborn ice Slovenije z a 
Gorenjsko. Kar nekaj priso-
t n i h direktorjev je opozori-
lo, da naročila iz tuj ine od-
povedujejo, da praktično n e 
vedo, kaj i n koliko bodo lah-
ko sploh še delali po n o v e m 
letu, na domačem trgu pa se 
že tudi pozna omejitev kre-
ditiranja in veliko nezaupa-
nje bank, k i vse manj podpi-
rajo gospodarstvo. Posebno 
nesrečna okol iščina je, d a 
s m o v teh zapletenih časih v 
Sloveniji v brezvladju, med-
t e m ko je mogoče po Evropi 
videt i , da države ukrepa jo 
i z jemno državotvorno - celo 
k o t nac iona ln i lastnik i , k i 

skrbijo predvsem za uspeš-
nost gospodarstva. U k r e p , 
k i je p o m a g a l b a n k a m , za 
svobodnejše dihanje , je bi l 
n u j e n i n ne i zbežen , n i pa 
bi l zadosten za to, da bi go-
spodarstvo prišlo do tekočih 
l ikvidnih sredstev. Ker je bi l 
prav izvoz oz. njegova rast v 
preteklost i eden p o m e m b -
n i h (poleg investicij) motor-
jev gospodarske rasti , po-
m e n i njegovo upadanje tudi 
konec sanj o gospodarski ra-
sti i n država se bo m o r a l a 
pr i lagodit i t e m n o v i m raz-
m e r a m . Zlasti za javno po-
rabo. Podrobneje poročamo 
na 17. strani. 

M e d dejavnostmi, ki j ih je že finančna kriza močno prizadela, je na prvem mestu 
stanovanjska gradnja. /Foto:riniDohi 

Kopališče nameravajo prodati 
Letno kopališče Tržič bo v ponedeljek na javni dražbi. Zanj pričakuje Splošno športno društvo Tržič 
506 tisoč evrov. 

STOJAN SAJE 

Tržič - V T rž iču se že dolgo 
lomi jo kopja zaradi lastniš-
tva Letnega kopališča Trž ič , 
k i so ga odprl i leta 1961. Na 
nedavni seji občinskega sve-
ta se je član SDS Janez Bo-
gataj obregni l ob donmevno 
sporno ravnanje Splošnega 
športnega društva Trž ič , k i 
se je odločilo za prodajo 
tega premoženja. Kot je me-
ni l tržiški župan Borut Sajo-
vic, je lastnina objekta ne-
sporna. L.astnik i m a pravico 
izpel jat i javno dražbo, ven-
dar se Občina T r ž i č ne bo 
potegovala za n a k u p drage 
nepremičnine. Še vedno ve-
lja sklep občinskega sveta, 
da v z a m e n o za p r e v z e m 

Kdo bo kupil tržiško kopališče, ni znano, a najbrž ne trgovec z reklame. 

lastništva kopališča občina 
zagotov i d ruš tvu 330 tisoč 
evrov za obnovo Sokolnice. 
Obč ina kopališča n i prevze-
la , ker n iso r e š e n i odnos i 

m e d las tn ikom i n na jemni -
k o m . 

"Denar za gradnjo kopališ-
ča so zbirali člani T V D Parti-
zan Trž ič . Ker društva niso 

smela graditi, je vlogo inve-
stitorja prevzela Občina Tr -
žič," pravi Jože Klofutar, 
predsednik SŠD Tržič. 

• 4 . s t r a n 
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Višje pokojnine in še poračun 
CVETO ZAPLOTNIK 

Kranj - U jKjko jend bodo no-
vembra prejeli za 4 ,6 odstot-
ka višje pokojnine ter še pora-
čun za obdobje od januarja 
do oktobra, je v okviru zakon-
sko določene novembrske 
uskladitve pokojnin s plača-
m i sklenil svet Zavoda za po 

kojninsko i n invalidsko zava-
rovanje Slovenije. Čeprav bo 
za izplačilo novembrske po-
kojnine in za poračun treba 
zagotoviti več kot 510 mil i jo-
nov evrov denarja, vodstvo 
zavoda zagotavlja, da z izpla-
čilom ne bo težav. Z uskladit-

vijo pokojnin se bodo zvišale 
tudi posebne vrste pokojnin 
ter nekatere osnove i n m e j n i 
zneski . Kmečka pokojn ina 
bo znašala 2 1 9 , 9 0 evra, 
kmečka borčevska pokojnina 
4 3 9 , 8 0 evra, državna pokoj-
nina 172,29 evra, del vdovske 
pokojnine največ 83,61 evra, 
skupno izplačilo lastne i n 
dela vdovske pokojnine naj-
več 1 . 6 6 6 , 0 3 evra, na jn iž ja 
pokojninska osnova 517,40 
evra, najvišja pokojninska 
osnova 2 . 0 6 9 , 6 0 evra i n 
m e j n i znesek za pridobitev 
pravice do varstvenega dodat-
ka 4 2 2 , 2 0 evra. 
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P O L I T I K A 

Kandidati prestali 
zaslišanja 
Poslanci državnega zbora bodo danes 
glasovali o novi vladni ekipi. Vsi mi-
nistrski kandidati so ta teden prestali 
2asližanja pred parlamentarnimi od-
bori, tudi Karel Erjavec, ki je zatrdil, da 
se zaveda, kako resen problem je od-
laganje odpadkov na Gorenjskem. 

G O R E N | S K A 

Tribuna Hribček 
do konca maja 
Kranjski župan Damijan Perne in Sta-
ne Remic iz Cestnega podjetja Kranj 
sta včeraj podpisala 1,3 milijona evrov 
vredno pogodbo za gradnjo novega 
objekta v kranjskem Športnem centru. 
Pod tribuno bo osem novih slačilnic, 
sanitarije in spremljevalni prostori. 

K R O N I K A 

Nove preiskave 
pri gradbincih 
Kriminalistična policija je v sredo za-
radi preiskovanja gospodarske krimi-
nalitete opravila dvajset hiSnih pre-
iskav, nned njimi tudi na Gorenjskem. 
Po neuradnih informacijah so preiska-
ve potekale pri tesnih sodelavcih pn/e-
ga moža SCT-ja Ivana Zidarja. g 

R A Z G L E D I 

Razočarani nad 
f i k t i v n i m 

ocenjevanjem prevzema 
"Pri menedžerskem odkupu Merkurja 
ni bil nihče oškodovan," pravi pred-
sednik uprave Bine Kordež in dodaja: 
"Zaradi tega smo vsi, ki smo se vklju-
čili v prevzem, razočarani nad negativ-
nim ocenjevanjem prevzema." 

V R E M E 

Danes bo dHačno. Zvečer in 
v noči na soboto bo občasno 
deževalo. V soboto in nedeljo 
bo ddno jasno, nastane lahko 
kakšna snežna ploha. 
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POLITIKA danica.zavrl@g-glas.si 

KRAN) 

Izbruhovci morajo obstati 

Jakob Klofutar, predsednik Mestnega odbora ( M O ) Zares -
nova politika Kranj, je sporočil, da stranka podpira razvoj kul-
ture v Kranju, kar vključuje tudi dejavnost Alternativnega kul-
turnega društva (AKD) Izbruh. Društvo deluje v prostorih sta-
rega zimskega bazena v Kranju, vendar so zemljišče in nepre-
mičnino z denacionalizacijskim postopkom pred kratkim do-
bili nazaj dediči družine Majdič. "Na lastnikih sloni končna 
odločitev o tem, kaj bodo storili s starim kranjskim bazenom; 
v to v M O Zares ne moremo in ne želimo posegati. Smo pa 
pripravljeni pomagati pri reševanju zapleta In se aktivno ude-
ležiti pogovorov m e d občino Kranj in AKD Izbruh ter denaci-
onalizacijskimi upravičenci. Naša izhodišča za pogovore so 
jasna: AKD Izbruh naj se zagotovijo primerni prostori in se 
mu tako omogoči delovanje, saj Kranj potrebuje prostor za Iz-
vajanje kakovostne alternativne kulture. Če je le možno, na 
starem zimskem bazenu," je povedal Klofutar. S . K . 

U U B L J A N A 

Pravoslavni center zgrajen do maja 

Paroh srbske pravoslavne cerkvene občine v Ljubljani Peran 
B o š k o v i č in predsednik uprave SCT I v a n Z i d a r sta pretekli 
petek podpisala pogodbo za drugo fazo gradnje novega kul-
turnega in pastoralnega središča ob cerkvi sv. Cirila in Meto-
da. V pn^i fazi je SCT pripravilo devet metrov globoko gradbe-
no jamo, sedaj pa se bo začela gradnja, ki bo po pogodbi kon-
čana maja prihodnje leto. Središče pa naj bi bilo popolnoma 
zgrajeno in opremljeno do konca prihodnjega leta. Zgrajena 
bo okolju primerna nizka stavba z dvema kletema, pritličjem 
in prvim nadstropjem, ki bodo skupno obsegali 1769 kvadrat-
nih metrov. Paroh Peran Boškovič je poudaril, da bo središče 
odprto in bo služilo spodbujanju medkulturnega dialoga, 
strpnosti In zbliževanju kultur ter ver. Za gradnjo, ki bo stala 
okrog treh milijonov evrov, so že zbrali milijon evrov. Pol mi-
lijona je prispevala slovenska vlada. j . K. 

K A M N I K 

Slovesnost ob dnevu Rudolfa Maistra 

Drevi ob 17. uri bo v kamniški galeriji Veronika spominska 
slovesnost ob državnem prazniku, dnevu Rudolfa Maistra. 
Na prireditvi, na katero vabita Zveza društev general Mai -
ster in občina Kamnik, bodo podelili tudi spominska prizna-
nja za zasluge pri ohranjanju spomina na generala Rudolfa 
Maistra. D . Ž . 

arih 
izžrebanemu naročniku časopisa 

Gorenjski Glas 

Knjigo prejme DUŠAN BELAK iz Križ. 

KOTIČEK ZA NAROČNIKE 

Prednovoletni izlet v Celovec 
Torek, 25. novennbra 

Odhod avtobusa ob 7.30 z avtobusne postaje v Radovljici. V 
Kranju se bo avtobus ob 8. uri najprej u s t a v i l « avtobusni 
postaji pred Creino (nasproti Globusa) , na t f l f jS^^ is na av-
tobusni postaji na Primskovem pred c e n t ( M ^ f e r c a t o r . 
Prednovoletni čas j e nekaj posebnega^fc5l^^h^o pripravili 
izlet, ki je namenjen predvsem d o b r e m u ^ p o l o ž e n j u in na-
kupovanju. V Celovcu si bomo n a j o ^ n ^ l e d a l i mesto, ob 13. 
uri nas pričakujejo v pivovarni kjer varijo odlično 
svetlo in temno pivo. Kosilo f ^ f c ^ dve pijači) nas bo ča-
kalo v restavraciji poleg s t g ^ p o v a r n e . Po kosilu boste 
imeli dovolj časa za b o ž i i f l K p f n na N o v e m trgu, kjer bodo 
postavljene stojnice, m e l i bo ž e praznično okrašeno. 
Cena izleta znaša V ceno je vključen prevoz z avto-

busom, malica I n ^ o K pijačo (dvakrat). Organizator izle-
ta je T C T O d i s i ^ M r b v i t e l j izleta je Mercator. 
Prijave z b i r a o ^ l ^ o r e n j s k e m glasu, Bleivireisova cesta 4 v 
Kranju, a l L p o ^ ^ f o n u štev. 04 /201-42-41 , vsak delavnik od 
8. do v ^ ^ j ^ N a izlet se lahko prijavite tudi po elektronski 
pošti: n3f5 'n ine@g-glas.s i . Prijave bomo zbirali do zasedbe 
prostih mest, pohitite s prijavami, ker se b o m o tokrat na iz-
let odpeljali le z en im, seveda največjim avtobusom. 

Kandidati prestali zaslišanja 
Ta teden so se parlamentarnim odborom predstavili kandidati za ministre in dobfli tudi njihovo 
večinsko podporo pred današnjim odločanjem v državnem zboru. 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

Ljubljana - Odbor i državne-
ga zbora so včeraj končali za-
slišanja kandidatov za mini -
stre, k i j ih državnemu zboru 
v potrditev predlaga manda-
tar Borut Pahor. Danes bodo 
poslanci glasovali o celotni 
vladni ekipi. V sredo je pred 
parlamentarni odbor za oko-
lje i n prostor prišel tudi kan-
didat za okoljskega ministra 
Kar i Erjavec i n predstavil 
svoje videnje dela v resorju, 
k i naj b i ga vodil pr ihodnja 
štiri leta. Kot vemo, si je Erja-
vec v času kadrovskih uskla-
jevanj m e d koa l ic i jsk imi 
par tner icami žele l vse kaj 
drugega kot ministrstvo za 
okolje, enako nezaupljive do 
Erjavca na čelu tega resorja 
so bi le tudi okoljevarstvene 
organizacije. Sedaj pa je Erja-
vec sprejel izziv i n v predsta-
vitvi nakazal , da bo z vode-
n j e m okoljskega ministrstva 
skušal doseči ravnovesje 
m e d varstvom okolja in go-
spodarsk im ra2!vojem, p r i 
t e m pa slediti t u d i direkti-
v a m Evropske un i je . Pravi, 
da bo kot minister podpiral 

Ministrski kandidat Kari Erjavec pred parlamentarnim odborom za okolje in prostor 

gradnjo, k i bo zgoščena i n k i 
se bo nadgrajevala, p r i t e m 
pa varoval najboljšo kmet i j -
sko zemljo i n se zavzeinal za 
upoštevanje najboljših okolj-
sldh standardov pr i r a b i 
prostora. Eden glavnih izzi-
vov na področju okol ja so 
podnebne spremembe, kjer 
naj bo cilj manjša raba ener-
gije, več obnovl j iv ih virov 
energije, povečanje uporabe 
lesa v gradbeništvu in lesne 
biomase kot vira energi je . 
Pr i u k r e p i h za zman jšan je 
trdih delcev v zraku omenja 
preusmer i tev na zemel jsk i 

pl in i n omejevanje prometa, 
zlasti tovornega, pr i oseb-
n e m pa spodbujanje večje 
rabe javnega potniškega pro-
meta. Obljublja, da bo vzpo-
stavil dialog m e d min is t r -
stvom in civi lnimi iniciativa-
m i ter nevladnimi organiza-
c i j a m i na področ ju varstva 
okolja. Ministrstvo za okolje 
i n prostor i m a širok delo-
krog. Kot p o m e m b n o je po-
udar i l gradnjo zadrževalni-
kov, potrebnih z a trajnejšo 
poplavno varnost i n tudi za 
izkoriščanje te vode v kmetij-
stvu. Erjavec se zaveda tudi 

problema odlaganja odpad-
kov. Č lan odbora za okolje 
T o m a ž T o m Mencinger z Je-
senic je dejal, da se bodoči 
minister kot bližnji sosed tri-
kotn ika Naklo-Polica-
Tenetiše zagotovo zaveda teh 
problemov na Gorenjskem. 
Ce bodo dosegli vrelišče, 
bodo l jud je namesto pred 
par lament prišU protestirat 
kar na njegovo dvorišče. Er-
javec se je ob tem pošalil, da 
ima psa Lorda, k i ga pozna-
m o s predvolilnih spotov, k i 
bi v takšnih pr imer ih utegnil 
biti kar nevaren. 

Gorenjci v delovnih telesih 
v katerih odborih in komisijah državnega zbora sedijo gorenjski poslanci? 

DANICA ZAVRL ŽLEBIR 

K r a n j - Vsak od poslancev je 
član na jmanj dveh delovnih 
teles državnega zbora, Go-
renjci so razen v odboru za 
obrambo in odboru za zdrav-
stvo zastopani v vseh, poleg 
tega so t u i v petih od osmih 
parlamentarnih komisi j . Dva 
od gorenjskih poslancev sta 
dobila tudi p r e ^ e d n i š k i me-
sti, i n sicer Darja Lavtižar Be-
bler v odboru za zadeve Ev-
ropske un i je i n Branko 
G r i m s v odboru z a visoko 
šolstvo, znanost i n tehnolo-
ški razvoj. Darja Lavtižar Be-

bler je tudi članica odbora za 
zunanjo polit iko ter odbora 
za not ran jo polit iko, javno 
upravo in pravosodje. V zu-
nan jepo l i t i čnem odboru je 
tudi Branko Grims, enako v 
notranjepoli t ičnem, obdržal 
pa je tudi članstvo v odboru 
za šolstvo, kul turo i n šport, 
k i m u je v prejšnjem manda-
tu predsedoval. Sicer pa je v 
odboru za gospodarstvo Mi -
l an Čadež, k i ga n a j d e m o 
tud i v odboru za promet , v 
odboru za lokalno samo-
upravo in regionalno politiko 
pa je celo podpredsednik. 
Aleksander Ravnikar je član 

odbora za zadeve E U , sicer 
pa je v dveh parlamentarnih 
komisijah, v mandatno-volil-
n i in v komisij i za poslovnik. 
V odboru za zadeve E U je 
tud i M i l e n k o Z i h e r l , poleg 

. tega pa še v odboru za okolje 
i n prostor, v odboru za kme-
tijstvo i n v odboru za zuna-
njo politiko, kjer je tudi pod-
predsednik . T o m a ž T o m 
Mencinger je v odboru za lo-
kalno samoupravo, v odboru 
za okolje i n prostor ter v od-
b o r u za šolstvo, ku l turo i n 
šport. Dami jan P e m e je član 
odbora za okolje i n prostor, 
prav tako odbora za notranjo 

politiko, odbora za promet in 
visokošolskega odbora. Bo-
rut Sajovic nadaljuje svoje 
delo v odboru za kmetijstvo, 
k jer je b i l tud i v p re jšn jem 
mandatu, sedaj je še v odbo-
r u za finance i n monetarno 
politiko, poleg tega pa še član 
mandatno-vol i lne komisi je . 
A n t o n U r h je član odborov 
za promet i n za notranjo po-
litiko, sodeluje pa tudi v ko-
misi j i za nadzor obveščeval-
n i h i n v a r n o s m i h služb. 
Samo Bevk je član v o d b o m 
za šolstvo, kulturo i n šport, v 
odboru za delo, d r u ž i n o i n 
socialne zadeve ter invalide 
in v odboru za visoko šolstvo. 
Je tudi član komisije za Slo-
vence po svetu. Rado Likar 
pa je v odboru za kmetijstvo, 
v odboru za finance i n mo-
netarno politiko ter v komisi-
j i za nadzor javnih financ. 

Vlada ne bo ponudila čudežnih rešitev 
DANICA Z A V R I ŽLEBIR 

Kranj - Ves teden so v parla-
m e n t u potekala zaslišanja 
min is t rsk ih kandidatov za 
vlado Boruta Pahorja, danes 
o n j i h odloča državni zbor. 
M i pa smo še enega gorenj-
skega rojaka iz državnega 
vrha prosili za oceno predla-
gane vladne ekipe. Blaž Kav-
čič, predsednik državnega 
sveta, pravi takole: 

"Pri obl ikovanju min is t r -
ske ekipe je predsednik vla-
de Pahor pokazal svojo poli-
tično izkušenost i n s ci l jno 
usmerjenostjo pripeljal teža-
ven dogovor do sol idnega 
k o m p r o m i s a . Ekipa m i n i s -
trov je kompetentna, v njej 
je osem doktorjev znanosti , 
sedem nestrankarskih kan-
didatov i n pet žensk. Vsa 
imena niso enako prepričlji-
va, a n i nobenega, k i bi vna-

prej n e i m e l potenc ia ln ih 
možnost i za uspeh. T a vlada 
se bo soočala z najtežjo sve-
tovno, evropsko i n sloven-
sko k r i za . T a k r i z a je več-
plastna - f inančna , gospo-
darska i n družbena. N a vseh 
r a v n e h bo treba obl ikovat i 
vsebinsko nove rešitve. No-
b e n a svetovna vlada, tud i 
naša ne, ne bo mogla postre-
či s č u d e ž n i m i reši tvami. 
Vse vlade bodo mora le naj-

prej pr i l judeh doseči soglas-
je o tem, da si bomo breme-
na pošteno i n bolj r a z u m n o 
razporedili." 

Kaj pa Blaž Kavčič m e n i o 
tem, da je kandidat za vode-
nje okol jskega min is t rs tva 
Kar i Erjavec? " U p a m , da 
m u bo uspelo m a n j š e po-
znavanje resorne problema-
tike nadomestit i s profesio-
n a l n i m v o d e n j e m i n t im-
s k i m delom." 

mailto:danica.zavrl@g-glas.si
mailto:nine@g-glas.si
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Tribuna Hribček do konca maja 
Kranjski župan Damijan Perne in Stane Remic iz Cestnega podjetja Kranj sta včeraj podpisala 
1,3 milijona evrov vredno pogodbo za gradnjo novega objekta v kranjskem športnem centru. 

V I L M A S T A N O V N I K 

Kranj • "Veseli me, da sva 
podpisala pogodbo in da se 
bo že te dni začela gradnja 
načrtovane tribune Hribček. 
To je le en korak do prenove 
športnega parka, ki ga nače-
nja zob časa, čeprav se trudi-
mo, da bi bil čim bolje vzdr-
ževan. Tribune z garderoba-
m i med obema nogometni-
ma igriščema bodo služile 
tako nogometašem kot šo-
larjem in rekreativcem," je 
ob podpisu pogodbe povedal 
župan Mestne občine Kranj 
Damijan Peme in dodal, da 
bodo te tribune nadomestne 
tudi v času načrtovane pre-
nove glavne tribune in gar-
derob. 

Pod tribuno Hribček je na-
mreč načrtovanih osem no-
vih slačilnic, sanitarije in 
spremljevalni prostori. Sku-
paj je naj bi športniki in re-
kreativci pridobili šeststo 
kvadratnih metrov pokritih 
površin, poleg tega pa še sto-
jišča za gledalce s pogledom 

O b p o d p i s u pogodbe za gradnjo tribune Hribček sta s i včeraj segla v roke kranjski ž u p a n 

D a m i j a n Perne in Stane R e m i c iz C e s t n e g a podjetja Kranj. /Foio:Tm>i3oid 

na glavno in pomožno nogo-
metno igrišče. 

Investicija je vredna okoli 
1,3 milijona evrov, na razpisu 
pa je bilo izmed štirih prijav-
ljenih izva jalcev izbrano Cest-
no podjetje Kranj, ki bo zače-

lo delali že te dni, končalo pa 
naj bi do konca maja 2009 . 
"Čeprav je iz našega imena 
razvidno, da smo družba za 
vzdrževanje in gradnjo cest, 
pa se zadnja leta precej ukvar-
jamo tudi z gradnjo športnih 

objektov. Zadovoljni smo, da 
smo bili izbrani na razpisu, in 
prepričan sem, da bomo 
gradnjo končali v predvide-
nem roku" je pred začetkom 
del poudaril Stane Remic iz 
Cestnega podjetja Kranj. 

Plače boljše, gasilcev premalo 
Kranjski poklicni gasilci so zadovoljni z novim plačnim sistemom. Problem, s katerim se še ubadajo, 
je premalo zaposlenih gasilcev na število intervencij. 

STKANA P. KOVAČIČ 

Kranj - Dolga leta so kranjski 
poklicni gasilci zaostajali za 
povprečnimi plačami poklic-
nih gasilcev v Sloveniji. 
"Sprememba je prišla z letoš-
njim avgustom z uveljavitvijo 
Zakona o plačah v javnem 
sektorju, ki je omogočil iz-
enafitev plač med poklicnimi 
gasilci v Sloveniji," je povedal 
Matej Kejžar, poveljnik gasil-
ske operative v Javnem zavo-
du Gasilsko reševalne službe 
(JZ GRS) Kranj. "Do tega za-
kona se je v našem zavodu 
gasilcem obračunalo 4 0 od-
stotkov osnovne plače, 6 0 od-
stotkov je bilo dodatkov. Zdaj 
imamo to urejeno tako kot 
drugod (osnovni razred plus 
napredovanje), dodatki pa so 
odvisni od nočnega, izmen-
skega, prazničnega, nedelj-
skega dela ...," je povedal Voj -
ko Artač, direktor JZ GRS 
Kranj. Da so z novim plač-
nim sistemom zadovoljni, je 
potrdil tudi sindikalni zaup-
nik Marko Mršek. Mlad gasi-
lec, ki je na začetku svoje po-
klicne poti in ima končano 
šestmesečno prekvalifikacijo, 
pol leta poskusne dobe in na-
rejen interni strokovni izpit, 
bo imel osnovno plačo brez 
dodatkov 650 evrov neto. 

O d leve: Marko Mršek, Matej Kejžar, V o j k o Artač (nastopil je svoj drugi mandat direktorja 
J Z C R S Kranj) in Miran Štular 

"V kranjski poklicni enoti 
imamo največje število in-
tervencij na zaposlenega ga-
silca v Sloveniji. I m a m o 
skoraj sedemsto intervencij 
na leto, za kar je na voljo 36 
zaposlenih operativcev, k i 
so razporejeni v štiri izme-
ne. "Glede na veliko število 
intervencij in pomembnost 
območja, k i ga pokrivamo 
(letališče, nedostopna želez-
niška proga, avtocesta, pre-
dor. kemična industrija, je-
zeri, reka in požarna ogro-

ženost) b i morali imet i na 
izmeno dve skupini gasil-
cev, se pravi dvanajst name-
sto sedanjih devet. Na leto 
imamo tudi od 30 do 50 
podvojenih intervencij, kar 
pomeni, da imamo v istem 
času najmanj dve interven-
ciji in kl ičemo gasilce na 
dom, z ene zahtevne inter-
vencije na drugo," je pove-
dal Vojko Artač. Tako priha-
ja do preutrujenosti gasil-
cev, kar bi lahko vplivalo na 
uspešno i n vamo posredo-

vanje. Trenutno imajo zu-
naj razpis za štiri nove gasil-
ce, a bodo ti le nadomestili 
tiste, ki se bodo upokojili. 

Vodja izmene in poklicni 
gasilec z več kot šestindvajset-
letnimi izkušnjami Miran 
Štular je povedal: "Običajno 
te ljudje cenijo samo tedaj, 
ko so neposredno ogroženi. 
Približno petsto poklicnih 
gasilcev nas je v Sloveniji, ki 
opravimo okoli 8 0 odstotkov 
vseh intervencij s področja 
zaščite in reševanja." 

Cona ne bo moteča 
Ministrstvo za okolje in prostor je presodilo, da 
obrtna cona ne bo bistveno škodila okolju, prav 
tako tudi ne netopirjem, ki bivajo v Zasipu. 

A N A H A R T M A N 

Ž i r o v n i c a - Občinski svet v 
Žirovnici je na zadnji seji 
sprejel osnutek sprememb 
dolgoročnega in srednjeroč-
nega družbenega plana, ki 
bodo omogočile gradnjo obrt-
ne cone v Žirovnid. Ministr-
stvo za okolje in prostor je na-
mreč na podlagi opravljene 
presoje vplivov na okolje ugo-
tovilo, da cona ne bo bistveno 
vplivala na okolje, če bodo 
upoštevali omilitvene ukrepe 
za omejitev hrupa, svetlobne-
ga onesnaževanja in drugih 
emisij oziroma vplivov. Načr-
tovano gradnjo poslovne cone 
v Žirovnid je upočasnila prav 
zahteva ministrstva za okolje, 
da je treba najprej opraviti 
presojo vplivov cone na okolje 
in življenje netopirjev, k i biva-
jo v Zasipu. Cona namreč 
pade v vplivno območje Natu-
re 2000. "če se bo načrtova-
lec držal usmeritev, večjih 
preprek za gradnjo poslovne 
cone ne bi več smelo biti," 
pravi Marija Lužnik z občine 
Žirovnica. 

Obrtna cona Žirovnica je 
predvidena na devetih hek-
tarjih zemljišča med gorenj-
sko avtocesto, regionalno ce-
sto in lokalno cesto proti Bre-
gu. Kot so pojasnili v Proti-
m u Ržišnik Pere, ki je pri-
pravljavec prostorskih doku-
mentov, oz. njegovem pod-
jetju RP Investidje kot inve-
stitorju, bo cona razdeljena v 
tri sklope: trgovsko-storitvene 

dejavnosti (10.500 kvadrat-
nih metrov), servisne in obrt-
ne dejavnosti (41.500 kva-
dratnih metrov) ter logistiko 
in proizvodnjo (34.500 kva-
dratnih metrov). Po besedah 
direktorice šenčurskega pod-
jetja RP Investicije Sabine 
Fašmon Muzn ik so doslej 
odkupili 95 odstotkov zem-
ljišč. Občinski podrobni pros-
torski načrt za cono naj bi bil 
izdelan do decembra, sprejet 
pa maja prihodnje leto. 

"Predvidevamo, da bomo 
komunalno infrastrukturo 
začeli graditi jidija prihodnje 
leto, v začetku jeseni pa bi 
tako že lahko prišlo do gra-
denj prvih objektov," je napo-
vedala Fašmon Muznikova. 
Kot je pojasnila, med obrtni-
ki obstaja velik interes za 
cono v Žirovnid, v njej bi se-
deže imela manjša in srednje 
velika podjetja. "Na podlagi 
izvedene ankete bi vsa raz-
položljiva zemljišča pokrila 
podjetja iz zgornjega dela 
Gorenjske, interes pa so po-
kazali tudi v kranjski dolini. 
Povpraševanje žirovniških 
podjetij je pokrivalo približno 
polovico površin," je razloži-
la. Število resnih interesentov 
bo sice"r znano spomladi, ko 
bodo objavili razpis. "Glede 
na izkazan interes kupcev, se 
bomo v nadaljevanju odločili 
tudi, katere objekte bomo 
sami zgradili za trg, zagotovo 
pa bomo ob cesti na Breg 
zgradili trgovsko-storitveni 
objekt," je še dodala. 

Gorenjski Glas 
ODGOVORNA UREDNICA 

Marija VoK^ak 

NAMESTNIKA ODGOVORNE UREDNICE 
Cveto Zaplotnik, Danica Zavrt Žlebir 

UREDNIŠTVO 
NOVINARJI - UREDNIKI: 

Bošljan Bogataj, Alenb Brun, Igof Kav«, Suzana P. Kovafič, 
Ui4a Petemd, Mateja Rant, Stojan Saje, Vilma Stanovnik, Simon Šubic, 

Cveto Zaptatnik, Danka Zavrt Žlebir, Štefen Žargi; 
stalni sodelavd: 

Marjana Ahafič, Maja Bertoncelj, Matjaž Gregorji, Ana Hartman, Jože KoSnjek, 
Milena MiHav«:, Miha Naglič, Jasna Paladin, Marjeta Smolnikar, Ana Vd^ak 

OBUKOVNA ZASNOVA 
Jernej Stritar, Tridkel 

TEHNIČNI UREDNIK 
C r ^ Flajnik 

FOTOGRAFIJA 
Tina Doki, Corazd Kavčič 

LEKTORICA 
Marjeta Vozlif 

VODJA OGLASNEGA TRŽENJA 
Mateja Žvižaj 

CORENjSKI CIAS (ISSN o}$2-6666} )e registrirana blagovna in storitvena znamka pod 
St 9771961 pri Uradu RS za intelektualno lastnino. Ustanovitelj in izdajatelj: Gorenjski glas, 
d.o.o., Kranj / Direktorica: Marija Vot^ak / Naslov: Bleiweisova cesta 4. 4000 Kranj / Tel.; 
04/20142 00, fiuc 04/2014213, e-mail: info^g-glas.si; mali oglasi in osmrtnice: tel.: 04/201 
42 47 (sprejem na avtomatiIcem odzivniku 34 ur dnevno); uradne ure: vsak driovni dan od 
8. do 19. ure / Gorenjski glas je pollednik. izhaja ob torkih in ptlVih, v nakladi 22.000 
izvodov / Redne priloge: Moja Gortnjsita. Utopiš Gorenjska (enkrat letno) in devet lokalnih 
prilog / Tisk: SET, d.d., Ljubljana / Naročnina: te).: 04/201 42 41 / Cena izvoda: 1.25 EVIR. 
letna narstaina; 131.9; EUR; Rn l r i pistniki imaje 10 % popusta, (jolletni 20% popusti, 
letni 25 % popusta: v cene je vračunan DDV po stopnji 8,s naroinina x upoSteva od 
tekoče Številke fasopisa do pisnega preklica, krvelja od začetka naslednjega obračunskega 
obdobja / OgiftSne storitve: po ceniku; oglasno trienje: tel.; 04/ aoi 42 4S. 



GORENJSKA 

G O R E N J A VAS 

Osrednja slovesnost ob občinskem prazniku 

Občina Gorenja vas-Poljane svoj občinski praznik 23. no-
vembra praznuje v spomin na prve pisne omembe krajev v 
občini. Slavnostna akademija občine ob prazniku bo letos 
že dan prej, 22. novembra, z začetkom ob 18. uri v Domu 
občine v Gorenji vasi. Ob prazniku bo župan podelil plaketi 
Občine Gorenja vas-Poljane, ki ga bosta prejela Strelsko 
društvo Gorenja vas za 55 let aktivnega delovanja društva in 
Izidor Selak za dolgoletno uspešno delo na področju špor-
ta. Priznanje Občine Gorenja vas-Poljane bo prejel Izidor 
Mrak za prizadevno delo v Krajevni skupnosti Poljane, 
Izidor Jesenko za uspešno ljubiteljsko delo na fotografskem 
področju in pri promociji občine in Petra Slabe za prizade-
vno delo na področju plesa v občini. Posmrtno bo priznan-
je prejela tudi Milena Pisk za dolgoletno uspešno delo v šol-
stvu ter za prizadevno društveno in humanitarno delo. B. B. 

Spoštovane občanke in občani, 

v teh dndi praznujemo občinski praznik, 

praznik vseh nas. Ob tg priložnosti 

vam ždim udobnega življenja 

in sodelovanja v naši sredi in vas vabim , 

na osrednjo prireditev v Domu občine, 

ki bo v soboto, 22. novembra, ob 18. uri. 

Župan MUan Čadež -

Novi koščki zgodovine 
Občina Gorenja vas-Poljane 23. novembra praznuje občinski praznik v spomin 
prvo omembo krajev občine v pisnih virih. 

na 

BoŠTfAN BOGATAJ 

Gorenja vas • Praznik je pri-
ložnost za pregled minule-
ga leta, uspehe i n načrte za 
prihodnost. K pogovoru 
smo povabili župana Mila-
na Čadeža. Prek evropskega 
razvojnega sklada v sklopu 
prve etape Gorenjske pano-
ramske ceste urejate cesto 
skozi Poljane. Pri gradbe-
nih delih so delavci našli te-
mel jn i kamen cerkve sv. 
Martina. Kaj najdba pome-
ni za občino in prebivalce v 
Poljanski dolini? 

"Pred letom tega odseka 
ceste še nismo imeli v načr-
tu, vendar smo štiri občine 
na Škofleloškem uspele z ev-
ropskim projektom. Traso 
dobro poznamo, zato smo še 
pred začetkom opozorili Za-
vod za varstvo kulturne de-
diščine, da sta bila na tem 
mestu cerkev in pokopališče. 
V misl ih smo imeli pred-
vsem označbo cerkve in tudi 
pietetno ravnanje s posmrt-
n imi ostanki. Naša potrpež-
ljivost se je obrestov^a 2 naj-
dbo temeljnega posvetitve-
nega kamna baročne cerkve 
iz leta 1710. Na isti dan je bil 

za predsednika državnega 
zbora izvoljen naš rojak Pa-
vel Gantar, zato bo 15. okto-
ber zapisan v zgodovino Pol-
janske doline. Najdbe je pre-
vzel Loški muzej, le zvitek, 
najbrž gre za ustanovno 
listino, raziskuje Narodni 
muzej. Na ta način odkriva-
mo nov košček zgodovine 
Poljanske doline." 

Na področju gospodarstva 
se prihodnje leto obeta velik 
premik s komunalno uredit-
vijo Gospodarske cone Do-
bje, že prej pa ste uredili 
cono v Todražu. Pa vendar, v 
občini brezposelnosti skoraj-
da ni? 

"Na začetku svojega man-
data sem poudaril, da so go-
spodarske cone v naši občini 
namenjene predvsem našim 
lokalnim podjetjem in obrt-
nikom, da se preselijo iz svo-
jih hiš, garaž, da j im z dovolj 
prostora omogočimo razvoj. 
Čeprav brezposelnosti pri 
nas skoraj ni, vidimo, da sta 
obe coni zapolnjeni, zato 
že razmišljamo o coni v 
Poljanah. Zemljišče od Ter-
mike proti Volči je že dese-
detja predvideno za gospo-
darstvo, povpraševanje je 

Milan Čadež, župan občine Gorenja vas-Poljane /feio:c<»Kd 

veliko. Sicer pa, v Poljanski 
dolini smo marljivi in trdni 
ljudje, ne želimo živeti na 
račun drugih, želimo si pa 
brezmejnega sodelovanja." 

Lani ste v Poljanah odprli 
novo telovadnico, pripravlja-
jo se idejni projekti za dvora-
no v Gorenji vasi. Je športna 
infrastruktura lahko dopol-
nilo turistični ponudbi, ki bo 
vzklila na Visokem, in obsto-
ječi n a Starem vrhu.' 

"Vsak infrastruktumi ob-
jekt pomeni dopolnitev po-
nudbe. Športne objekte naj-

prej gradimo za naše šolske 
otroke, potem občanke in 
občane, seveda pa rekreaci-
ja postaja del turistične po-
nudbe. Že sedaj so uporab-
niki naših telovadnic šport-
niki iz sosednjih občin, vse 
v želji, da so športni objekti 
č im bolje zapolnjeni. Glede 
oživljanja posestva Visoko 
pa lahko povem, da mora-
mo občine solastnice v krat-
kem odgovoriti na predin-
vesticijsko študijo, ki jo je 
pripravil razvojni investitor 
Hosting." 

Kopališče 
nameravajo prodati 
i stran 

"Sprememba zakona o 
lastnini je leta 1996 omogo-
čila, da se je Splošno šport-
no društvo Tržič tri leta za-
tem vpisalo v zemljiško 
knjigo kot lastnik. V dru-
štvu smo dolgo razmišljali, 
kako ohranit i kopališče. 
Ugotovili smo, da bi potre-
bovali veliko denarja za ob-
novo bazena in prilagoditev 
zahtevam zakonodaje. Vr -
stili so se poskusi za prenos 
lastništva na Občino Tržič. 
Tudi zadnji dogovor je ostal 
neuresničen, vendar ne po 
naši krivdi. Sedanji župan 
je kmalu po sprejetju skle-
pov v zvezi s kopališčem iz-
javil, da vsaj tri leta ne vidi 
denarja v občinskem prora-
čunu. Najemniku smo jese-
ni ponudili sporazumno 
prekinitev pogodbe, kar pa 
je zavrnil. Zaradi zamud pri 
plačilu najemnine smo na 
sodišču vložili zahtevek za 
odstop od te pogodbe iz 
krivdnih razlogov. Na obra-
vnavi novembra o tem še n i 
bilo odločitve. Zaradi zaple-
tov se je društvo odločilo 
uresničiti zadnji sklep ob-
čnega zbora izpred dveh let. 

Kopališče bomo skušali pro-
dati na javni dražbi 24. no-
vembra. Izklicna cena je 
506 tisoč evrov za dobrih 
pet tisoč kvadratnih metrov 
zemljišča z bazenoma in 
kopaUško stavbo. Že l imo 
dobiti č i m več denarja za 
obnovo Sokolnice. Kaj bo 
naprej s kopališčem, je poli-
tična odločitev. Občina pod-
pira idejo o gradnji Vodnega 
parka v Križah, ki naj bi jo 
pomagal uresničiti tuji inve-
stitor. Znano m i je, da se za-
nima za kopališče Kranjska 
investicijska družba zaradi 
gradnje trgovine Hofer," je 
povedal Jože Klofutai, pred-
sednik S ŠD Tržič. 

"Sedaj se je pokazala prava 
plat zgodbe. Bojim se, da bo 
Tržič po izgubi nogometne-
ga igrišča in drsališča ostal 
še brez kopališča. Najemnik 
sem trinajsto leto, pogodba 
pa se m i izteče leta 2014. Ne 
vem, kaj čaka mene in se-
dem zaposlenih po prodaji 
bazena. Sam nimam denarja 
za nakup. Sem pa priprav-
ljen sodelovati v gostinskem 
delu novega objekta. Žal me 
ni še nihče nič vprašal," je iz-
javil Zoran Kabič, direktor 
picerije Bazenček 

Nova knjižnica na Hrušici 
v prostorih kulturnega doma so odprli novo, sodobno knjižnico. V njej je tudi otroški kotiček. 

URŠA PFTERNEL 

Hrušica - Na Hrušici so mi-
nulo sredo, ob dnevu slo-
venskih splošnih knjižnic, 
namenu predali prostore 
nove knjižnice. Ta je - tako 
kot stara knjižnica - v stavbi 
kulturnega doma, toda novi 

prostori v pritličju so kar šti-
rikrat večji od dosedanjih. 
"Stara knjižnica je bila 
majhna, merila je le dvajset 
kvadratnih metrov. Prostori 
so bili neprimerni, n i bilo 
centralnega ogrevanja, zbir-
ka gradiva je bila trikrat pre-
majhna," je povedala direk-

torica Občinske knjižnice 
Jesenice Cvetka Tropenauer 
Martinčič. Novi prostori v 
prit l ičju kulturnega doma 
pa so veliki 85 kvadratnih 
metrov, v večjem prostoru 
je urejen oddelek za odrasle 
s čitalnico, v pr iz idku pa 
otroški oddelek. Prostori so 

Novi prostori knjižnice/Foto: Anic buIovk 

svetli, prijetni, celotna opre-
ma pa je nova. Občanom 
sta na voljo dva računalnika 
z dostopom do intemeta. 
Uredi l i so tudi centralno 
ogrevanje, vodo in sanitari-
je. Po besedah Tropenauer 
Martinčičeve imajo na poli-
cah za zdaj 4 6 0 0 knjig, ne-
kaj f i lmov in glasbenih 
zgoščenk, po novem letu 
bodo dobili tudi trideset na-
slovov revij in časopisov. 
Knjižnica bo odprta trikrat 
tedensko, ob torkih in četr-
tkih popoldne in ob sredah 
dopoldne. V novih prosto-
r ih bodo začeli pripravljati 
tudi različne dejavnosti za 
otroke, denimo ure pravljic, 
želijo pa privabiti tudi odra-
sle, katerim bodo namenje-
na predavanja, delavnice ... 
"Želimo si, da se bodo kra-
jani dobro počutili v knjiž-
nici in da bodo vanjo radi 
prihajali. Upamo, da bo 
knjižnica postala informa-
cijsko, kulturno in družab-
no središče Hrušice," je še 
povedala Cvetka Tropenau-
er Martinčič. Nekaj manj 
kot 83 tisoč evrov za obnovo 
knjižnice je prispevala Ob-
čina Jesenice. 
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Največ priznanj na Katarino 
T u r i s t i č n a z v e z a M e d v o d e j e p o d e l i l a p r i z n a n j a z a m e d v o š k o akc i jo M o j a d e ž e l a lepa in g o s t o l j u b n a . 

Z a k l j u č n a p r i r e d i t e v je bi la na Ka ta r in i , k jer j e o s t a l o t u d i n a j v e č p r i z n a n j . 

MAJA BERTONCEL( 

Topol - Medvoška akdja pro-
jekta Turisti6ie zveze Slove-
nije Moja dežela lepa in go-
stoljubna je letos potekala 
dvanajstič. Priznanja so pre-
jeli tisti, ki skrbijo za svojo 
okolico, šesto leto pa so po-
delili tudi Pelinov cvet za ob-
jekt, k i kazi podobo občine 
Medvode. Zaključna priredi-
tev je bila tokrat v gostilni 
Dobnikar na Topolu. 

Priznanja so na podlagi 
odločitve komisije, k i si je 
vse predlagane objekte na te-
renu ogledala v začetku sep-
tembra, prejeli: v kategoriji 
javnih površin skrbnik otro-
škega igrišča na Zbiljski do-
bravi, med izletniškimi kraji 
in vasmi Topol, v kategoriji 
naravna in kulturna dedišči-
na skrbnik kapelice sredi 
vasi Topol, med podjetji 
Kmetijska zadruga Medvo-
de, med gostinskimi objekti 
gostilna Dobnikar na Topo-
lu, za najlepše urejeno kme-
tijo Bogatajevi iz Pimič, za 

Komisijo je letos najbolj navdušila Katarina. Priznanje so prejeli tudi za lepo urejeno kapelico. 

zasebno hišo Jerajevi iz 
Smlednika, v poljubni kate-
goriji pa je priznaje za naj-
lepšo zasaditev balkonskega 
cvetja prejela gostilna pr 'Jur 
na Topolu. Podelili so še dve 
posebni priznanji: Hiši ktdi-
narike Jezeršek v Sori in OŠ 
Smlednik. Pelinov cvet pa je 
letos šel v roke skrbniku ob-
jekta Mercator Železnina v 

KRATKE NOVICE 

BLED 

Picerija v rokah podnajemnice 

V dogovoru z dosedanjim najemnikom Primožem Mikljem 
bo od prvega decembra nova podnajemnica picerije jurček 
na Homu Suzana Debeljak, s čimer se strinjata tudi krajev-
na skupnost Zasip in občina Bled. Tako so po besedah blej-
skega župana Janeza Fajfarja zagotovili nadaljnje nepreki-
njeno delovanje gostinskega lokala, saj bi sicer ostali brez 
uporabnega dovoljenja. Ko bodo uredili vso potrebno doku-
mentacijo, je še dodal, pa bodo pripravili nov razpis za izbi-
ro najemnika. Z dogodki, povezanimi z razveljavitvijo razpi-
sa, na katerem je komisija za novega najemr>lka picerije Jur-
ček predlagala lastnika podjetja Veldesdur Romana Beznika, 
pa je slednji zaradi suma korupcije seznanil tudi komisijo za 
preprečevanje korupcije. "Občino smo tudi pozvali, da nam 
izda ustrezen upravni akt, na podlagi katerega bomo lahko 
uveljavljali svoje interese," je razložil Roman Beznik. Z obči-
ne so mu namreč poslali zgolj obvestilo, da je postopek za 
oddajo gostišča v najem ustavljen. Zato od pristojnih insti-
tucij pričakuje, da bodo ugotovili, ali je občina pri tem rav-
nala ustrezno ali ne. M . R. 

Tudi učenje 
je Lahko prijetno 

Priročnik za samostojno učenje 

10,43 € 
20% popusta. 

Gorenjski Glas 
naročanje na telofon: 04 201 42 41, 

eixišta; nar0cnine@g-glas.3i, www.gorenjskdglas.si 

Medvodah. Največ priznanj, 
kar štiri, je ostalo na Katarini 
(uradno se vas imenuje To-
pol). Polona Kožlakar, pred-
sednica T D Katarina, je po-
vedala: "Pri nas je res lepo in 
ljudje že od nekdaj skrbimo 
za urejenost kraja, res pa je, 
da je v zadnjih letih pred-
vsem ocvedičenja še več. Za 
kraj skrbimo z dušo in sr-

cem, kar je pomembno." Ka-
tarina se lahko pohvali s šte-
vilnimi priznanji, tudi v slo-
venski akciji Moja dežela 
lepa in gostuljubna, v kateri 
pa občina Medvode letos n i 
sodelovala. Največje prizna-
nje kraju pa so zagotovo šte-
vilni obiskovalci, ki Topol iz-
berejo za svojo izletniško 
točko. 

Prva vračila v Tržiču 
T r ž i š k i o b č i n s k i s v e t je s p r e j e l o d l o k o p o s t o p k u 

v r a č a n j a v l a g a n j v t e l e k o m u n i k a c i j s k o o m r e ž j e . 

STOJAN SAJE 

Tržič - Občina Trž ič je že 
leta 2 0 0 4 oddala Državne-
m u pravobranilstvu RS za-
htevke za vračilo vlaganj v 
javno telekomunikaci jsko 
omrežje za vse krajevne 
skupnosti, k i so v preteklo-
sti sklenile pogodbe o teh 
vlaganjih. Ko je pravobranil-
stvo dalo predloge porav-
nav, so j i h predstavili sve-
t o m krajevnih skupnosti. 
Kjer so se s predlogi strinja-
li, so pooblastili župana za 
podpis poravnav. Za zdaj so 
podpisali poravnave za kra-
jevne skupnosti Tržič - me-
sto, Brezje pri T r ž i č u in 
Leše, je občinski svet sezna-
ni l župan Borut Sajovic. Kot 
je dejal, je za Tržič - mesto 
zbrano že vse gradivo, zato 
lahko t a m pričakujejo prva 
izplačila. Višja svetovalka 
Janja Svetina je poudarila, 
da so vračila odvisna od 
uspešnosti pogajanj. Pred-
log poravnave za območje 
Brezij i n Leš je predvidel za 
4 8 tisoč evrov vračil, z doka-
zili pa so si izborili 150 tisoč 

evrov. Za druge krajevne 
skupnosti postopek še pote-
ka. Odlok j im omogoča iz-
vedbo postopka. 

Svetnik Janez Bogataj iz 
Leš je ocenil, da tudi poviša-
na vsota n i velika za 172 
upravičencev iz obeh krajev. 
Vseeno so z n jo soglašali, 
da bi č im prej dobili denar. 
Za pospešitev postopka se 
je zavzel tudi odbor za go-
spodarstvo, je pojasnil Fran-
ci Praprotnik. Vprašal je, 
kdaj bodo imenovali komi-
sije po drugih krajih. Vida 
Raztresen iz Bistrice in Ja-
nez Meglič iz Jelendola sta 
se zanimala, kako je z upra-
vičenci brez dokazil o vlaga-
nj ih. Izvedela sta, da bodo 
poleg seznamov krajevnih 
skupnosti uj)0Števali in uve-
ljavili vse možne vire. Vida 
Ribnikar iz Pristave je ome-
nila problem razlik pri vra-
čil ih vlagateljem štirih kra-
jevnih skupnosti na njiho-
vem območju zaradi različ-
n i h rokov vplačil. T e m u 
predsedniki nasprotujejo, 
zato je občinski svet podprl 
delitev enakih zneskov. 

Okusiti Slovenio 
H. ercator Center 

Kranj, Savski ofdk 
s o b o t a , 2 2 . n o v e m b r a , 
o d 1 0 . d o 1 3 . u r e 

n e d e l j a , 2 3 . n o v e m b r a , 
o d 1 0 . d o 1 2 . u r e 

¥ ^ m 
V i k e n d najboljšega soseda ^ ^ ^ 

Spoznajmo slovensko Koroško! 

v soboto vam bo koroško kulinariko predstavila 

Hiša kulinarike Jezeršek, ki bo pripravila koroški 

črni kruh s skuto, čebulo in bučnim oljem, 

Šunkin kruhov cmok s koroškimi grumpi in seveda 

Mercatorjev šmorn s čežano. V soboto vam 

bomo tudi predstavili koroške izdelke naših 

dobaviteljev, ki jih boste lahko poskusili In kupili. 

Za prijetno razpoloženje pa bo poskrbel animator, 

ki bo prireditev povezoval v koroškem narečju. 

V nedeljo vas vabimo, da se veselite in igrate 

skupaj s Piko Nogavičko, jahate Pikinega konja 

in se udeležite Pikine ustvarjalne delavnice. 

Seveda pa vam bo najboljši sosed v soboto in nedeljo podaril dvojne pike in še kaj!!! 

http://www.gorenjskdglas.si
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ŠKOFJA L O K A 

Zaživela je mestna info točka 

Prejšnji teden so pred Turističnim informacijskim centrom 
v Škof)i Loki odprli mestno info točko. Na zunanji strani 
stavbe je odslej terminal, kjer lahko turisti in domačini do-
bijo informacije o raznovrstni ponudbi Škofje Loke v petih 
jezikih. Pošljejo lahko tudi elektronsko pošto in dostopajo 
do spletnih strani. Saša Jereb, direktorica Lokalne turistične 
organizacije Blegoš, pravi, da bo info točka koristila obisko-
valcem zlasti v urah, ko je center zaprt. Veliko ljudi prihaja 
po Informacije zlasti v poletni turistični sezoni od maja do 
septembra in v času snnučarske sezone, turisti sprašujejo 
po prenočiščih, drugi pa denimo iščejo podjetja v Škofji 
Loki, se zanimajo za prireditve, domačini kupujejo tudi 
vstopnice zanje in povprašujejo po promocijskem materi-
alu. Z nekaterimi od teh storitev si bodo lahko mimoidoči 
sedaj postregli pri info točki. D . Ž . 

Davška cesta spet odprta 
A N A H A R T M A N 

M E D V O D E 

Prvi javni dogodek v novem mladinskem klubu 

Danes od 21. ure dalje bo prvi javni dogodek v novem klubu 
MKC v Medvodah. Potekala bo prireditev z naslovom Prva, 
prvi, prvo, na kateri bo Gregor Rozman kot letošnji zmago-
valec literarnega natečaja Urška bral svoje kratke zgodbe, ki 
bodo vključene v njegovo knjižno izdajo. Svojo predstavitev 
pa bo doživel tudi intermedijski projekt Metamorfoza v 
metaforo, v katerem je fotograf Janez Pelko pripravil postre-
produlcijo slik mlajših slikarjev Renate Grmovšek, Zorana 
Lesjaka, Marjance Lapajne In Petra Gabra. Na ponujene 
medije je Rozman opravil dekons, tako da je delce 
posameznih Pelkovih postprodukcij pretvoril v takte lite-
rarnega zvočnega zapisa. M . B. 

Davča - Regionalna cesta v 
Davčo, k i so jo pred slabima 
dvema tednoma zaradi poru-
šenega opornega zidu mora-
li zapreti za promet, je od po-
nedeljka dalje spet prevozna. 
"Delavci Cestnega podjetja 
Kranj so delali v vsakem vre-
menu, da b i poškodbo č i m 
prej sanirali i n znova vzpo-
stavili prevoznost ceste. Izve-
dli so kamnito zložbo v dol-
žini več kot dvajset metrov, 
namestiti je treba še varoval-
no ograjo," je razložila Nina 
Rangus iz službe za odnose 
z javnostjo Direkcije RS za 
ceste. Ob tem so si Davčarji 
lahko oddahnili , saj so si 

skupaj z županom Mihae-
lom Prevcem prizadevali, da 
bi pred bližajočo se z imo 
čim prej poiskali začasno re-
šitev i n cesto spet odprli. Po 
prvih napovedih direkcije 
naj bi namreč sanadja traja-
la kar dva meseca. 

Rangusova je še dodala, da 
se je po nj ihovem n m e n j u 
oporni zid nad zasebno min i 
elektrarno porušil zaradi ne-
zakonitega posega lastnika 
te elektrarne: "Ta je namreč 
brez soglasja upravljavca vo-
dotoka v strugo hudournika 
postavil nekaj neustreznih 
lesenih pregrad, kar je pov-
zročilo vrtinčenje vode in s 
tem izpiranje temel jn ih tal 
pod zidom." 

Priznanje Snoviku 
JASNA P A L A D I N 

S n o v i k - Mednarodna komi-
sija za varstvo Alp (CIPRA) 
je podelila nagrado za pro-
jekt Okolju prijazne in ener-
getsko učinkovite T e r m e 
Snovik. 
Dobitnike nagrad vse alpske-
ga natečaja cc.alps je C IPRA 
pred kra tk im razglasila v 
švicarskem B e m u v okviru 
14. jesenskega seminarja 
švicarskega sejma za grad-
njo in energijo. Z a svoje 
projekte s področja varstva 
podnebja je nagrado v skup-
ni vrednosti sto tisoč evrov 
prejelo sedem občin, podje-

tij i n organizacij iz držav z 
območja Alp. 

"Dejstvo, da je bilo izmed 
160 prijavljenih projektov na-
grajenih zgolj sedem in še do-
datno pohvaljenih le šest, je 
še en lep dokaz, da smo s pro-
jektom Terme Snovik na pra-
vi poti. da storitve razvijamo v 
pravi smeri, v sinergiji z oko-
l j e m Odgovornost do okolja 
in enei^etska varčnost je pra-
vi temelj in prepričan sem, da 
z vse večjo ozaveščenostjo tu-
ristov tudi ena od pomemb-
nih konkurenčnih prednosti 
na vse bolj zahtevnem trgu," 
je povedal Ivan Hribar, direk-
tor Te rm Snovik. 

Avww.posta.si 

Dobre želje so 
najlepše darilo. 

v zraku že dlSi po zimi in 
prihajajočih praznikih. Ogngte srca 
vaSih najdrai^ih z lqx> mislijo. 2^piSite 
jo na božiCno-novoletno voščilnico, 
mi pa bomo poskrbeli, da bo vaše 
voščilo prispelo v prave roke. 
Barvita ponudba božično-novoletnih 
voščilnic in daril za vaše rtajdražje 
\SiS že čaka na vseh poštah, zato nas 
čim prej obiščite. 

Zanesljivo vsepovsod 

POŠTA SLOVENIJE 
POŠTA IN RNANCE 

S M " 

Regionalna cesta v Davčo je od ponedeljka spet odprta 
za promet 

K R A N ) 

O b svetovnem dnevu diabetesa 

štirinajstega novembra je svetovni dan sladkorne bolezni. 
Ob tej priložnosti so približno petsto stavb po svetu, med 
njimi tudi stavbo Gimnazije Kranj, osvetlili z modro barvo, 
ki je mednarodna barva diabetesa. Tega dne so potekale 
brezplačne meritve sladkorja in številne druge aktivnosti, ki 
pr ipomorejo k ozaveščanju o problematiki sladkorne 
bolezni. S. K. 

Osvetljena stavba Gimnazije Kranj ob svetovnem dnevu 
sladkorne bolezni /FotoiTin« doh 

KRANJ 

Kranjski rovi v predpraznični podobi 

Priljubljeni kranjski rovi bodo to nedeljo, 23. novembra, dobi-
li predpraznično čarobno podobo. Kranjski cvetličarji jih bodo 
namreč napolnili s cvetjem, tako da si bodo obiskovalci med 
9. in 19. uro lahko ogledovali pestro paleto adventnih venčkov 
in aranžmajev. Sodelovali bodo Art cvetličarna, cvetličarna 
Bambus, Marjan Planinšek iz cvetličarne Rož-ca, cvetličarna 
Vijolica, cvetličar Matjaž Beguš, cvetličarna Pr' Krnc in Marjan 
Česen z oblikovanjem stekla in aranžiranjem cvetja. S svojimi 
rokodelskimi in oblikovalskimi spretnostmi se bodo predsta-
vili tudi oblikovalca stekla Helena Šajn in Branko Mirt ter ob-
likovalka glinenih Izdelkov Barbara Štemberger. Razstava bo 
tudi prodajna, vstopnine v rove pa v nedeljo ne bo. V. S. 

P O I J A N E 

Odprtje prenovljene knjižnice 

Danes bosta Občina Gorenja vas-Poljane in Knjižnica Ivana 
Tavčarja Škofja Loka ob občinskem prazniku in dnevu slo-
venskih splošnih knjižnic odprla večje In prenovljene pros-
tore Krajevne knjižnice Poljane. Odprtje je tudi del prazno-
vanja petdesetletnice delovanja škofjeloške knjižnice. V kul-
tu rnem programu bodo sodelovali igralka Anica Berčič, 
glasbena skupina Planinca in otroci iz Vrtca Agata in Osnov-
ne šole Poljane. B. B. 

GG naročnine 
04/20142 41, e-pošta: n3rocnine<3g-glas.si 
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Ločani bodo igrali v finalu 
v pokalu Spar za košarkarje so ek ipe ta teden odigrale povratne t e k m e 5. kroga, kljub z m a g i Tr iglava 
pa so si f inalni nastop zagotovi l i košarkarji T C C Mercator ja . 

VILMA STANOVNIK 

Kranj - Na finalni tumii po-
kala Spar, ki ga bo od 19. do 
22. februarja prihodnje leto 
gostilo Laško, so se uvrstile 
ekipe Uniona Olimpije, He-
liosa Domžal, Krke, Zlatoro-
ga, Zagorja, Elektre Esotech, 
Geoplina Slovana, kot 
zadnja ekipa pa si je mesto 
med najboljšimi priborila 
ekipa TCG Mercatorja. Loča-
ni so namreč v prvi tekmi 
prejšnji teden gostili Triglav 
in ga premagali z 98 : 75, 
tako da jim tudi poraz za dva 
koša 75 : 73 minulo sredo v 
Kranju ni preprečil poti v La-
ško. 'Tekmo sp odigrali 
oslabljeni, saj je bilo treba 
nekaj igralcev spočiti za na-
porno nadaljevanje sezone v 
ligi UPC, ki nas čaka v pri-
hodnjih dneh in tednih. Res 
smo gorenjski derbi izgubili, 
smo pa dosegli cdlj, to pa je 
bila skupna zmaga in uvrsti-
tev na ^ a l n i turnir," je po 
tekmi povedal trener Loča-
nov Matic Vidic. 

Med tednom pa se je že 
začel 8. krog v ligi UPC. V 

Košarkarji Triglava (v svetlejših dresih) so v sredo v domači dvorani sicer premagali ekipo 
TCC Mercatorja, a so Ločani prejšnji teden na Podnu slavili z večjo razliko in se uvrstili na 
finalni turnir. 1 Foto:Tin.ooki 

torek je v Domžalah Helios s 
94 : 82 premagal Luko Ko-
per, ekipa TCG Mercatorja 
pa se bo jutri v gosteh pome-
rila z GeopUnom Slovanom. 
V 1. SKL za ženske bo eldpa 
Triglava že danes ob 18-45 
gostila AJM, ekipa Odeje 

KED pa se bo jutri ob 17.45 
pomerila z ekipo ŽKD Ježi-
ce. Jutri ob 18. uri bosta v 
Domžalah igrali ekipi Dom-
žal in H I T Kranjske Gore. V 
1. B SKL za moške jubi obe 
gorenjski ekipi gostujeta, 
Šenčur CP KR pri Gradišču, 

Triglav pa pri Rudarju v Tr-
bovljah. V 2. SKL - zahod bo 
ekipa Jesenic jutri ob 19. uri 
gostila Pingvine Šmartno, v 
Medvodah se bosta pomerili 
ekipi Tinexa Medvod in Stra-
žišča, Radovljičani pa gostu-
jejo pri Idriji 2000. 

Danes zeleno rdeči derbi 
v ligi EBEL slovenski navijači danes zvečer težko pričakujejo slovenski 
derbi v Tivoli ju, kjer bosta palice prekrižali vodi lna ekipa Acronija Jesenic in 
zadnjeuvrščena Til ia O l i m p i j a . 

V I L M A STANOVNIK 

Jesenice, Kranj - Hokejski 
teden je bil razburkan, ob 
hokejistih na ledenih plos-
kvah pa so za dodaten zaplet 
poskrbeli pri Hokejski zvezi 
Slovenije, saj predsedstvo za 
novega selektorja moške 
članske reprezentance ni po-
trdilo Douga Bradleyja. 
Vzrok naj bi bUa težka fi-
nančna situacija naše krovne 
hokejske organizacije, zato 
predloga pogodbe, ki jo je z 

Bradleyjem podpisal sedaj 
že bivši vršilec dolžnosti 
predsednika HZS Janez So-
držnik, n i bila sprejeta. O 
selektorju naj bi po novih 
dogovorih spet razpravljali 
na naslednji seji predsed-
stva, ki naj bi bila 18. decem-
bra. Do takrat bodo naši risi, 
ki jih že februarja čaka kvali-
fikacijski turnir za nastop na 
olimpijskih igrah, brez se-
lektorja. 

K sreči pa reprezentan-
lom tekem ue manjka, saj so 

ekipe v ligi EBEL v torek od-
igrale že 22. krog. Jeseničani 
so doma s 3 :1 ugnali ekipo 
Albe Volana, ekipa Tilie 
Olimpije pa je v gosteh pri 
Grazuggers izgubila s 3 :2. 
Tako hokejisti kot navijači 
obeh najboljših slovenskih 
moštev pa že nestrpno ča-
kajo današnji derbi, ki se bo 
ob 19.15 začel v Tivoliju. Če-
prav so hokejisti Acronija 
Jesenic vodilni na lestvici, 
Ljubljančani pa na repu, pa 
je le malo lislili, ki bi si upa-

li z gotovostjo napovedati 
današnje zmagovalce. Da-
nes iz Gorenjske pelje pose-
ben avtobus z navijači, ki pa 
bodo v nedeljo spet lahko 
navijali v Podmežakli, kjer 
ekipo Acronija Jesenic ob 
18. uri čaka tekma z moš-
tvom Red Buli Salzburga. 

V hitrem ritmu pa pote-
kajo tudi tekme državnega 
članskega prvenstva. Ekipa 
Triglava je v sredo gostila 
Slavijo in zmagala s 4 :3, Je-
senice mladi so gostovali 
pri Maribom mladi in slavi-
li z 2 :13, ekipa MK Bled pa 
je doma s 13 : 3 premagala 
Alfo. Jutri ob 18. uri bo v 
PodmežakU gorenjski der-
bi, ko bo ekipa Jesenice 
mladi gostila MK Bled, Tri-
glav pa odhaja na gostova-
nje k Albi. 

NAMIZNI HOKEJ : ODBOJKA 

KRAN) 

Svetovna liga jutri tudi v Kranju 

Ker je Slovenija postala enakopravna članica Mednarodne 
zveze v namiznem hokeju, ji pripada tudi turnir za svetovno 
ligo. Ta bo jutri z začetkom ob 10. uri potekal na OŠ Franceta 
Prešerna v Kranju. Tekmovanje si lahko ogledate brezplačno, 
predprljave na www.nhzs.si/ pa so obvezne za vse, ki bi se v 
tem najhitrejšem namiznem športu radi tudi preizkusili. Obe-
nem se bo na turnirju igralo za točke slovenskega pokala, kjer 
po treh turnirjih nekoliko presenetljivo vodi Tim Weisseisen 
(190 točk), pred Bemardom Rjavcem (190) In Urošem Mata-
novičem (180). Prav slednja dva bosta največja domača adu-
ta za morebitno prvo zgodovinsko zmago v World Touru za 
Slovenijo. Načrte bodo našim skušali preprečiti namiznoho-
kejisti iz Češke, Hrvaške, Švice, Madžarske in Slovaške. V. S. 

KRANJ 

Astec Triglav zanesljivo v četrtfinalu 

Odbojkarji Asteca Triglava so še drugič premagali MOK 
Krko in se zanesljivo uvrstili v četrtfinale Pokala Slovenije, 
kjer se bodo pomerili s Calcitom Kamnikom, ki je tudi 
drugič ugnal Fužinarja Metal Ravne s 3: o. ACH Volley se bo 
v četrtfinalu pomeril s Framom, ki je presenetljivo izločil SIP 
Šempeter. Odbojkarji Knauf Insulation so po drugem po-
razu proti MTB Mariboru izpadli s tekmovanja. Pri ženskah 
so odbojkarice Mladih Jesenice sicer izgubile povratno tek-
mo proti MZG Grosuplju 5 3 : 2 , ker pa so prvo tekmo do-
bile s 3 n , so se uvrstile v četrtfinale, kjer jih čaka Nova KBM 
Branik. Calcit Kamnik je po zmagi v Kamniku dobil tudi 
povratno tekmo proti AC Prstec ŽOK Ptuj in se bo z 
Benediktom pomerili za polfinalni nastop. B. M. 

VABILA, PRIREDITVE 

Rokometni spored - Zaradi igranja v evropskih li^ah so prvo-
ligaši odigrali del tekem že med tednom. Ekipa Mercatorja 
je z 29 :17 izgubila proti Celju Pivovarni Laško. V1. A ligi za 
ženske bo Sava Kranj jutri gostovala v Žalcu, KSI Škofja Loka 
pa igra tekmo 9. kroga z Zagorjankami 10. decembra. V i. B 
ligi za moške bo ekipa Alplesa jutri gostovala pri Mitolu Se-
žani, v 1. B ligi za ženske pa bo ekipa Merkurja Naklo v ne-
deljo ob 18. uri gostila Ajdovščino. V 2. ligi • center bo ekipa 
Kranja jutri ob 20. uri gostila Mokerc Ig v Strahinju, ekipa 
Cerkelj pa gostuje pri Šlcofljici. V. S. 

Odbojkarski spored - V 1. DOL za moške Astec Triglav jutri 
gostuje v Šempetru, Calcit Kamnik v Novem mestu, Knauf 
Insulation pa se bo v ŠD Poden v Škofji Loki ob 15. uri po-
meril z Calexom Mirom. Igralke Calcita Kamnika se bodo 
zaradi obveznosti TPV Novo mesto v interligi z nasprotnica-
mi pomerile šele sredi decembra. Moški 2. DOL UKO Kro-
pa gostuje v Mežici, pri ženskah pa se bo ŽOK Partizan 
Škofja Loka ob i8. uri v OŠ Škofja Loka Mesto pomeril z 
ŽOK Kočevje. Odbojkarice Jesenice-Bleda se bodo ob 19. uri 
v OŠ T. Čufarja na Jesenicah pomerile s Piranom. V 3. DOL 
igrajo doma, moški - Calcit Kamnik II : National Žirovnica 
(OŠ Stranje ob 15. uri); ženske - Pizzeria Morena : Solkan 
(OŠ Žirovnica ob 17. uri). Mladi Jesenice: Galeb grup Robo-
tina (OŠ T. Čufarja, Jesenice ob 16.30). B. M. 

Balinarski spored - V jutrišnjem tretjem krogu finalnega dela 
super lige obe gorenjski ekipi igrata doma oziroma na tra-
škem balinišču. Lokateks Trata bo ob 15. uri igrala s Krimom, 
Planina Kranj pa že ob 10. uri z Zarjo Balinčkom. S. Š. 

Floorbail spored - V 10. krogu članskega državnega prven-
stva za moške se bosta jutri, v soboto, v dvorani Poden v 
Škofji Loki ob 20.30 pomerili ekipi ELROD in InSport. V Že-
leznikih bo ob 20. uri Calaks gostil ekipo Mali Princ Idrija. 
Trenutno vodilni v prvenstvu, Polycom Briog, bo v Idriji ob 
16. uri prekrižal palice z ekipo Ljubljane. Na Vrhniki bo tek-
ma med Borovnico in Bogojino ob 18. uri. V nedeljo se bo-
sta pred kamerami ATM TV Kranjska Gora ob 15. uri v dvo-
rani Vitranc v Kranjski Gori pomerili še domača ekipa Zelen-
ci in ekipa Žirov. V. S. 

A 
ODBOJKA - TEKMA SEDMEGA KROGA I . DRŽAVNE 
ODBOJKARSKE UCE RADENSKA CLASSIC 

Jutri, v soboto, 22, novembra 2008, bo v dvorani OŠ Šem-
peter ob 19. uri tekma sedmega kroga odbojkarskega 3 S T C C ' 
državnega prvenstva moških. Odbqkarji Astec Tr^lava se 
b<xk> pomerili z ekipo SIP Šempeter. Vabimo čim več na-
vijačev na novo tekmo kranjskih odbojkarjev. r r s s ^ S i t : 

SMUČARSKI 
KLUB 
TRŽIČ 

DOBRODELNI 
KONCERT 

"Z GLASBO DO SMUČARSKIH USPEHOV" 

v petek, 21.11. 2008, ob 19. uri 
DVORANA TRŽIŠKIH OLIMPiJCEV v Tržiču. 

Povabilu so se odzvali: 

NUŠKA Drašček, JURE Ivanušič, JARARAJA, IRENA 

Vrčkovnik, YUHUBANDA, MIHA Alujevič, TAČKE, 
SIMONA Vodopivec in gostje iz muzikala MoJe pesmi, 
moje sanje In naši priOubljeni TFIŽIČANI - ROMANA 

Krajnčan, Tomaž Ahačič - FOGL, JANKO In LUKA 
Ropret, PIHALNI ORKESTER TRŽIČ, JELENA Jukič 

VVilfan, BOJAN Veselinovič ter naši svetovni 

smučarski šampioni in drugi. 

Generalni pokrovitelj: OBČINA TRŽIČ 
Medijski pokrovitelj: RADIO GORENC. 

Dmgi pokrovitelji: Zavarovalnica Triglav, Gorenjski glas, 

Elan, Spar, Tiskarna Uzar, Amicus. 

Cena vstopnte je 8 EUR, za otroke in člane dmštev 

} upokojencev, diabetikov in študentov pa je 5 EUR. 

I Vstopnice so v pnxl9ii: 

I TlPC - Turistično promocijskem in informacijskem centru 

I Tržič, Časa Latino Tržič, Bistro P ^ Bar Trač. 

^ Na dan koncerta na blasajni pred dvorano. 

http://www.nhzs.si/
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Izjemen odziv na akcijo 
Blizu sto voznikov se je odzvalo vabi lu kranjsko-

gorskih policistov na pregled vozil pred z i m o . 

MARJANA AHAČIČ 

Kranjska Gora, Mojstrana -
Policijska postaja Kranjska 
Gora je skupaj s Svetom za 
preventivo in v^ojo v cest-
nem prometu v ponedeljek 
in torek pripravila preventiv-
no akdjo Čista stekla in do-
ber profil za večjo varnost 
pozimi. Odziv, pravijo orga-
nizatorji, je bil izjemen. 
"Predstavniki družbe Petrol, 
s katero smo sodelovali v 
projektu, so dejali, da takšne-
ga odziva na povabilo k brez-
plačnemu pregledu vozil 
pred zimo ne pomnijo," je 
povedal Roland Brajič, pred-
sednik kranjskogorskega 
Sveta za preventivo in vzgojo 
v cestnem prometu in poli-
cist policijske postaje Kranj-
ska Gora. V ponedeljek po-
poldne se je namreč na ben-
cinski servis v Kranjski Gori 
na pregled pnevmatik, mo-
tornega olja, hladilne tekoči-
ne, svetlobnih teles in aku-
mulatorjev pripeljalo več kot 
devetdeset voznikov. "Nav-
dušeni smo nad odzivom, 
saj to pomeni, da je zavest 
voznikov o tem, da morajo 
zaradi lastne varnosti in var-
nosti drugih udeležencev v 

prometu pripraviti vozila na 
zimo, veliloi," je po akdji po-
vedal komandir PP Kranjska 
Gora Vinko Otovič. "S pre-
ventivnimi akdjami imamo 
dobre izkušnje, posebej po-
membno pa se nam zdi, da 
začnemo vzgajati že otroke 
in mladostnike," je še dodal. 

Akdjo so zaključili v torek 
popoldne v prostorih polidj-
sice pisarne Mojstrana, kjer 
so pripravili predavanje o 
vami vožnji. Kot je povedal 
inšpektor za promet Polidj-
ske uprave Kranj Boštjan 
Omerzel, morajo vozniki 
upoštevati, da največjo ne-
varnost pozimi predstavlja 
vožnja na poledenelem vo-
zišču." Sneg povzroči zastoje 
in manjše prometne nesre-
če, najhujše nesreče pa se 
zgodijo novembra in decem-
bra, ko snega še ni in se voz-
niki ne zavedajo nevarnosti 
na cesti." Vsak udeleženec 
ponedeljkove akdje v Kranj-
ski Gori je prejel strgalo za 
čiščenje stekla in merilec 
profila pnevmatik, napove-
danega predavanja vrhun-
skega športnika, zaposlene-
ga na polidj i, pa zaradi ob-
veznosti Iztoka Copa v torek 
n i bilo. 

ODDIH IN SPROSTITEV PO 
IZJEMNIH CENAH 

Dobrodošli 
v čudovit 
zdravilnih 

termrnlaik vrelcev! 
do 28.12.2008 
2-dnevni paket samo 88 EUR 
S^nevni paket samo 194 EUR 
7-dnevni paket samo 271 EUR 

»polpenzioni 

»neomejeno kopanje v vseh bazenih 

• otroci do 6. leta brezplačno bivanje 

• 10% popusta za upokojence 
> v času božičnih praznikov (21.-28. december) 

brez doplačila za enoposteljno sobo 

• ugodni silvestrski paketi 

»ŠE VEDNO: bioterapija po metodi Zdenka Domančica 

(^rme (^polšica 
Tel.: 03/896 31 00 in 06 • E-pošta: info@t-topolsica.si 

http://www.tenTie-topolsica.si 

Plesalka je kot igralka 
Moldavka Svetlana Bambič, nekdanja plesalka, v n o č n e m lokalu X O ni zaznala prostitucije. 
"Prijavitelj Slavko Konc se je želel le maščevat i ," je prepr ičana. Plesalka je kot igralka, je dodala . 

SIMON ŠUBIC 

Kranj - Včeraj se je na kranj-
skem okrožnem sodišču z 
zaslišanjem prič nadaljevalo 
sojenje 51-letnemu Miranu 
Anžiču in njegovi 74-letni 
materi Mariji Studen, ki sta 
obtožena, da sta v nočnem 
lokalu XO v Čirčah pri Kra-
nju organizirala prostitudjo 
in vodila trgovino z ljudmi, 
nočnim plesalkam iz Ko-
lumbije in Moldavije pa naj 
bi tudi omejevala svobodo 
gibanja. 

Tokrat je na predlog 
obrambe spregovorila Mol-
davka Svetlana Bambič, ne-
kdanja plesalka v XO-ju, ki 
se je kasneje poročila s Slo-
vencem in zamenjala služ-
bo. "V lokalu so z mano rav-
nali povsem v redu, plačo 
sem prejemala redno, bila 
sem svobodna, šla sem, ka-
morkoli sem želela," je deja-
la in zatrdila, da v čirškem 
nočnem lokalu ni nikdar 
zaznala prostitudje, "Miran 
in Marija sta nas večkrat 
opozarjala, naj se ne podaja-
mo v spobie odnose z gosti, 
sicer bomo odpuščene," je 
povedala. 

Kot je povedala, se je njena 
mesečna plača, ki je bila od-
visna od prodane pijače, gi-

Prihod na sodišče (z leve): obtožena Marija Studen in Miran Anžič ter njuna zagovornika 
Tone Šubic in Dušan Csipoe/Foio:Tin.ooki 

bala od sto do sto dvajset ti-
soč tolarjev. V lokalu je obsta-
jala tudi sobica za namizne 
plese. "Na posebnem odru je 
dekle odplesalo na dve pesmi 
in se pri tem sleklo do nage-
ga. Gost je lahko le gledal in 
se dekleta ni smel dotikati," 
je razložila. Za "table dance" 
je bilo treba v obdobju od 
maja 2004 do decembra 
2005, ko je bila zaposlena v 
XO-ju, odšteti pet tisoč tolar-

jev, od tega je polovica denar-
ja pripadla plesalki. 

Priča je prepričana, da se 
je prijavitelj domnevne pro-
stitucije v Cirčah Slavko 
Konc hotel le maščevati nje-
ni prijateljid, prav tako noč-
ni plesalki Ljudmili Daicu, v 
katero da je bil zaljubljen, a 
čustva so bila samo eno-
smerna. "Konc bi se rad po-
ročil z Ljudmilo, a ona ga je 
zavrnila. Kot mi je dejala, ga 

ni ljubila, ga je pa opisala kot 
dobrega in pridnega člove-
ka," je pripovedovala. 

Na vprašanje okrožne dr-
žavne tožilke Marije Marin-
ke Jeraj, zakaj je po poroki 
odšla iz XO-ja, je Svetlana 
odgovorila: "Plesalka ni slab 
poklic, je kot igralka na odru. 
A ljudje ponavadi nočne ple-
salke enačijo s prostitutka-
mi. X 0 sem zapustila na 
svojo in moževo željo." 

Nove preiskave pri gradbincih 
Zaradi preiskovanja gospodarske kr iminal i tete je kr iminal ist ična policija izvedla dvajset hišnih 
preiskav, nekaj tud i na Goren jskem. 

SIMON ŠUBIC 

Kranj - Nekaj hišnih preiskav, 
ki jih je kriminalistična poli-
dja v sredo izvedla zaradi 
preiskovanja kaznivih dejanj 
s področja gospodarske kri-
minalitete in korupjdje, je 
bilo opravljenih tudi na ob-
močju Policijske uprave 
Kranj, so potrdili na polidji. 
V predkazenskem postopku, 
ki ga usmerja skupina držav-
nih tožilcev za pregon orga-
niziranega kriminala, je sicer 
109 policistov in kriminali-
stov v sredo opravilo dvajset 
hišnih preiskav na območju 
Ljubljane, Kopra in Kranja, je 
sporočil Drago Menegalija, 

predstavnik slovenske polid-
je za odnose z javnostjo za 
področje kriminalitete. Po-
drobnejših informadj o zad-
njih aktivnostih policija ne 
daje zaradi interesa preiska-
ve, neuradno pa se je izvede-
lo, da so preiskave potekale 
pri tesnih sodelavcih prvega 
moža s e r Ivana Zidarja. 

"V prihodnjih dneh se bo-
sta nadaljevala popis in pre-
gled obsežne zasežene po-
slovne dokumentadje ter za-
sežene računabiiške opreme 
in podatkov. Polidja v pred-
kazenskem postopku izvaja 
vse potrebne postopke v skla-
du s svojimi zakonskimi po-
oblastili, ki jih ima za pre-

iskovanje kriminalitete," je 
včeraj še pojasnil Menegalija, 
ki pa ni odgovoril na naša do-
dataa vprašanja o opravlje-
nih hišnih preiskavah na Go-
renjskem. Tako nismo preje-
li odgovora niti na vprašanje, 
koliko hišnih preiskav so po-
lidsti na Gorenjskem sploh 
opravili. Po neuradnih poda-
tldh pa naj bi kriminalisti 
preiskali tudi dom Staneta 
Bertondja z Godešiča. Direk-
tor SCT Stanovanjski Inženi-
ring sicer tega medijem ni 
želel ne potrditi ne zanikati. 
Se je pa v zvezi z zadnjimi 
preistavami oglasil Zidarjev 
odvetnik Boštjan Penko in 
zanikal, da bi polidja v sredo 

preiskavo izvedla na sedežu 
družbe SCT ali na domu Iva-
na Zidarja. 

Po neuradnih informaci-
jah kriminalisti preiskujejo 
sume kaznivih dejanj utaje 
davkov, pranja denarja in 
uničenja poslovnih listin. Pet 
odgovornih oseb v SCT in 
povezanih podjetjih naj bi 
prek fiktivnih računov na 
okoli dvajset podjetij v Avstri-
ji, Veliki Britaniji, Čmi gori 
in Bosni posredovalo denar 
iz SCT. Plačevali naj bi storit-
ve, ki niso bile nikoli oprav-
ljene, nato pa denar v tujini 
dvignili in ga prinesli nazaj v 
Slovenijo. Oprali naj bi osem 
milijonov evrov. 

KRIMINAL 

PREOOSgE 

Tat vzel torbico 

V torek popoldne je nekdo v Predosljah vlomil v osebni 
avtomobil, iz njega pa odnesel žensko torbico, v kateri je 
bilo poleg osebnih dokumentov oškodovanke tudi nekaj 
gotovine, vrednostnih bonov in mobilni telefon. Škoda 
znaša okoli 350 evrov. S. Š. 

BLED 

Poskušala oropati zlatarno 

V sredo ob i8. url sta neznanca poskušala oropati prodajal-
no na Bledu, je sporočila policija, po naših podatkih pa naj 
bi šlo za Zlatarno Celje. Roparja sta prodajalki že zagrozila 
s pištolo, izpeljavo ropa pa je preprečil njen oče, ki je tedaj 
vstopil v prodajalno. Neznanca sta praznih rok pobegnila z 
motornim kolesom. Ranjenih ni bilo, policija pa za roparje-
ma še poizveduje. S . S. 

mailto:simon.subic@g-glas.si
mailto:info@t-topolsica.si
http://www.tenTie-topolsica.si
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v Kranju se je 19. novembra 1808 rodil deček, ki je postal res velik mož; tako velik, da so ga že za časa življenja 
imenovali "Oče naroda". Kaj pa danes, dvesto let pozneje, nam ime dr. Janez Bleiweis sploh še kaj pomeni? 

ozabi eni Oče naroda 
M I H A N A G U Č 

Bleiweis ni bil 
revolucionar, 
bil je zmerno 

liberalen ali 
klerikalen, 
po potrebi. 

Bil je praktik, 
ne teoretik. 

Z drobnimi, 
konkretnimi 

koraki, ki pa jih 
je bilo veliko, 

je v štirih 
desetletjih 
aktivnega 

publicističnega 
in političnega 

dela tudi 
naredil veliko. 

Zače l i s m o z Bleiweiso-
v i m "nul t im" ro js tn im dne-
vom, zdaj pa preskočimo za 
7 0 let. 19. november je bi l v 
avstr i jskem cesarstvu že 
tako ali tako velik dan, god 
pri l jubljene cesarice Elizabe-
te, popularne Sissi, p lemeni-
te dame, k i je s svoj im šar-
m o m olepševala podobo res-
nobnega i n pustega moža , 
cesarja Franca Jožefa. Leta 
1878 pa je bilo v Ljubl jani na 
ta dan dvojno slavje: poleg 
cesaričinega godu so slavili 
še 70- letnico Očeta naroda. 
Bi l je torek, slovesno pa je 
bilo že v ponedeljek zvečer. 
Skozi središče mesta i n 
m i m o slavljenčeve hiše se je 
vila povorloi, v kateri je bilo 
15 tisoč l jud i i n m e d n j i m i 
petsto baldonoscev! O d bl izu 
i n daleč so prišla številna od-
poslanstva i n tekmovala , 
kdo se b o slavljencu bolj po-
kloni l . Peter Grassell i , pra-
vn ik i n pol i t ik , k i je b i l po 
rodu prav tako Kranjčan i n 
pozneje tudi l jubl janski žu-
pan, je govoril v i m e n u na-
rodnih poslancev i n drugih 
veljakov: "Kamor kol i se obr-
nemo, povsod v i d i m o Vaše 
ime . Vašo roko, v id imo, da 
ste v r e s n i d z m i r o m prvak! 
N a r o d neštevilne Vaše za-
sluge dobro pozna , ceni i n 
slavi, ker Vas vže davno ime-
nuje svojega Očeta. (Pr i tej 
besedi zadoni navdušeni Ž i -
vio!) Blagoslavljal bode Vaše 
delo še pozn i vnuk i n pom-
nil, da ste V i za časa narod-
nega prebujen ja p r a d e d o m 
bil i vodnik." 

No, p a se vprašajmo, m i , 
"pozni vnuki" , al i še blago-
slavl jamo i n s lav imo tega 
Pradeda kranjskega? Kje pa, 
komaj še vemo zanj ! Zgodo-
v inar j i i n poznavalci , t i že, 
ljudstvo pa komaj še. Pa ga 
po k r ivem pozabljamo. A vr-
n i m o se zdaj nazaj, v torek, 
19. novembra 1878, na veli-
časten banket v hote lu Evro-
pa, k i se je začel ob dveh po-
jx)ldne, čestitke pa je slavlje-
nec spre jema l že o d enaj-
stih. Dvesto povabljencev se 
je "zgrni lo" okrog s e d m i h 

dolg ih i n bogato ob ložen ih 
m i z . Bleiweis se je pr ikazal 
šele ob pol štir ih i n tedaj so 
se spet zvrstil i številni zane-
sen i nagovori . Posebej je 
blestel hrvaški pisatelj i n za-
grebški m e s t n i senator Av-
gust Šenoa, k i je zakl ical: 
" Živio dr. Bleiweis, oče naro-
da n a m bratinskoga sloven-
skega! T e v e l i m samo još to, 
da m i nos imo V a m isto ono 
srce, što V a m je donio Vaš 
slovenski narod. Evo m i se 
r a z u m i j e m o bez tumača . 
Vaša krv je naša krv, m e d j u 
n a m i je Sutla, a Sutla je voda 
- krv pako n i je voda!" Ja, tud i 
danes je m e d n a m i voda, le 
da je morska, tista v Piran-
skem zalivu, n a krvno sorod-
stvo pa sploh ne prisegamo 
več, n i več moderno . Nave-
dena epizoda pa je priča, da 
so b i l i odnosi m e d o b e m a 
narodoma v o n i h časih bolj-
ši kot so danes. 

A n t o n Bezenšek, z n a m e -
n i t i stenograf i n kronist tega 
slavja (natančen popis je iz-
da l v posebni kn j i ž id ) je za-
pisal tudi, da se od dvodnev-
nega čaščenja u t r u j e n i oče 
naroda n i dolgo zadrža l . 
" D r . Bleivveis je k m a l u po-
t e m odišel, ker je bilo v pol-
nej dvorani soparno, a o n je 
b i l naravski vže tudi u t ru jen 
i n i z m u č e n o d p r e m n o g i h 
utiskov tega dne." Drug i so 
seveda slavili i n se masti l i še 
naprej. Zvečer so se preselili 
v narodno čitalnico, kjer so 
bi le k očetu naroda "pripuš-
čene" t u d i " rodol jubne 
dame" . Izroči le so m u sre-
b r n venec z 7 8 listki v obl iki 
lovorovih peres, na listkih pa 
so bila i m e n a darovalk. Te -
daj je "ganotje" doseglo ab-
solutni višek, slavljeni pa se 
je zahvalil z besedami: "Star 
slovenski pregovor se glasi: 
hiša ne stoji na zemlj i , hiša 
stoji na ženi . I n ta star slo-
venski pregovor i m a danda-
nes obširen pomen; m i na-
mreč tudi m o r e m o reči: Slo-
venija n e stoji samo na mo-
žeh, ona stoji na ženah slo-
venskih." Z b r a n i so m u od-
govori l i z odobrava joč imi 
k l i d : "Istina! Živio!" Sledila 
sta bogat k u l t u r n i p r o g r a m 

i n obvezna - veselica. "Po 
'Besedi' je bila še v čitalnič-
n i h prostorijah veselica, kte-
ra je m e d pet jem, zdravica-
m i i n pri jatel jskimi pogovori 
trajala pozno v noč." Seveda 
je bilo tudi te enkrat konec. 
"G in l j i v i so b i l i p r izor i , ko 
smo se razstajali iza skupaj 
p rež iv l j en ih presrečnih i n 
nepozablj ivih trenotkov; pri-
jatelj j e stiskal roko prijate-
l ju , tovariš tovarišu, pozna-
nec poznancu. N i j manjkalo 
ob jemov i n pol jubov, n i t i 
m o k r i h očij." 

Tiste d n i se je torej zgodi-
la ena velika reč, šlo je za cel 

ritual. "Tehnika i n tehnolo-
gija narodnih slavij je bi la te-
daj pač že izdelana do naj-
manjš ih podrobnosti (šlo je 
za pravcati ritual!) i n vse je 
teklo kot n a m a z a n o , o če-
m e r še toliko i n toliko let po-
zneje pričajo številne diplo-
m e Ble iweisovih častn ih 
članstev ter navdušena bese-
dila brzojavk od bl izu i n da-
leč ..." Tako d d r . Igor Grdi -
na, zgodovinar, čigar članek 
v Slovenski k ron ik i X I X . sto-
letja (Nova revija, 2 0 0 3 ) je 
b i l vir tega pisanja. I n kaj naj 
rečemo za sklep.' Da so oče-
ta naroda ž e za življenja vi-

soko častili, p o t e m pa smo 
ga počasi pozabi l i . Pa n i 
prav. Bleiweis sicer n i bi l re-
voludonar , bil je z m e m o li-
beralen ali klerikalen, po po-
trebL Bil je praktik, ne teore-
tik. Z drobnimi , konkretni-
m i koraki, k i pa j i h je bilo ve-
liko, je v štirih desetletjih ak-
t ivnega pub l ids t ičnega i n 
po l i t i&ega dela tud i naredil 
veliko. Vel iko e lementarn ih 
reči, k i so se naposled sesta-
vile v sistem, v narodno celo-
to. K o so ga i m e n o v a l i za 
očeta naroda, niso le pretira-
vali, v t e m nazivu je bilo i n 
ostaja z m o resnice. 
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POGOVOR Razgledi 

Merkur je v zadnjih dveh tednih odprl veliki investiciji. V prvih devetih mesecih je Merkur G r o u p presegel na6l:e 
poslovanja: prihodki iz prodaje znašajo 9 6 4 milijonov evrov oziroma 13 ,7 odstotka več kot v e n a k e m obdobju lani. 
Najhitrejšo rast beležijo v tujini, skupaj n a področju metalurgije za petino, pri drugih programih za desetino. 
Nadzorni svet je upravo imenoval za naslednje petletno obdobje. 

Razočarani nad neaativninn 
ocen evan enn orevzenna 
B I N E K O R D E Ž , P R E D S E D N I K UPRAVE M E R K U R J A 

BOŠTJAN BOGATAJ 

"V primeru 
Merkurja 

smo šli 
v menedžerski 

odkup, 
vendar je bila 

transakcija 
narejena 

pregledno, 
kupovali smo 
po korektnih 

cenah... 
Resnično ne 

vidim 
nobenega, ki bi 

bil na račun 
našega odkupa 

oškodovan. 
Zaradi tega 

sam in vseh sto 
sodelavcev 

Merkurja, 
čutimo 

razočaranje nad 
negativnim 

ocenjevanjem 
prevzema." 

Po vsem svetu napoveduje-
jo težke čase. Nemčija je v 
recesiji, nekatere države, 
kot sta Islandija, Estonija, 
napovedujejo bankrot Mer-
kur po drugi strani odpira 
velike investicije. Kako gre 
to skupaj? 

"Vsekakor so pred nami 
zahtevnejši časi. Objektivno 
lahko pričakujemo manjše 
povpraševanje med potrošni-
ki in podjetji, vendar verja-
memo, da bo obseg poslova-
nja in potrošnje na dolgi rok 
vseeno rasel. Naš razvoj je 
začrtan naprej, zato takšnih 
investicij ne moremo ustav-
ljati, ne moremo r e S 'danes 
bomo zaustavili TOC aktualne 
gradnje'. To je proces, ki ga 
načrtujemo tri do pet let vna-
prej, in ga moramo tudi rea-
lizirati," 

So načrti Merkur ja še veza-
ni na Slovenijo al i bolj na 
tujino, na jugovzhod? 

"Svojo perspektivo vidimo 
predvsem na območju zunaj 
Slovenije, v državah nekda-
nje Jugoslavije. T u konku-
renca še ni tako močna, trgo-
vin je manj, pa vendar, tudi v 
Sloveniji je še dovolj prilož-
nosti za povečanje prodaje." 

Pretekli teden ste v Srbiji od-
prli proizvodno podjetje v 
sklopu divizije Mersteel. Ali 
metalurgija k Merkurjeve-
m u dobičku prispeva znaten 
delež, nosi zlata jajca? 

"Ne morem trditi, da je do-
ber reziiltat v prvih devetih 
mesecih posledica metalur-
gije. Vse tri dejavnosti, torej 
tudi divizije Big Bang in 
Merkur k uspehu skupine 
prispevajo v posameznem 
obdobju več ali manj . So ob-
dobja, ko neka dejavnost do-
sega boljšo rast, drugič dm-
ga, kar le potrjuje našo pra-
vilno usmeritev in prednost, 
da v določeni mer i komple-
mentarne dejavnosti v ena-
kem obdobju dosegajo raz-
lično dobre rezultate." 

Kaj pričakujete od podjetja 
v Srbiji? 

Bine Kordež, predsednik uprave Merkurja / foio: conzd Kavtit 

"Dolgoročno Srbijo vidi-
mo kot eno najbolj perspek-
tivnih tržišč. Danes v tehnič-
ni branži v Srbiji poleg Mer-
kurja n i še nobenega druge-
ga tujega trgovca, v metalur-
giji smo eden izmed treh 
največjih trgovcev. Verjame-
mo, da se bo trg razvijal in bo 
potrošnja rasla, zato lahko na 
tem področju dosežemo veli-
ke rezultate in povečanje 
prodaje." 

Odpuščanj ne bo 

Ali v M e r k u r j u že občutite 
Bnančno krizo? Kakšne 
ukrepe ste ali še boste vpe-
ljali? Se lahko zaposleni bo-
jijo za delo? 

"Definitivno se kriza že po-
zna pri obsegu prodaje, pri 
povpraševanju kupcev. Ufae-
pi so v takšnih razmerah kla-
sični, po eni strani je to mak-
simalna aktivnost pri proda-
ji, to je izboljšanje ponudbe 
in še boljši servis kupcev, po 
drugi strani je to varčevanje v 
smeri večje racionalnosti 
Stroškov, zadrževanje vseh 
nepotrebnih investicij, za-
ustavljanje novega zaposlo-
vanja. Sicer ne vidimo potre-
be po zmanjševanju števila 
zaposlenih." 

Ali pod pojmom 'nepotreb-
ne investicije' pomeni , da 
novih centrov v prihodnjem 
letu, dveh ali več, ne bo? 

"S tem mislimo na investi-
cije, k i niso nu jne za našo 
rast T o so skladišča, upravne 
stavbe, nadomestne stavbe 
za obstoječe objekte. Po dru-
gi strani naše največje nalož-
be v nove trgovske centre ne 
ustavljamo. V tem trenutku 
imamo že podpisane pogod-
be O financiranju trgovskih 
centrov v Mursk i Soboti, v 
Ljubljani smo začeli graditi 
pred kratkim, v Škofji Loki v 
kratkem pričakujemo grad-
beno dovoljenje, sledijo še 
Varaždin in drugi center v 
Beogradu. Tud i za druge 
centre v našem načrtu pri-
pravljamo dokumentacijo, 
vendar je pri teh odvisno, 
kdaj bodo na voljo ugodna fi-
nančna sredstva." 

Pred leti vas je nekdo ime-
noval za vaškega posebne-
ža, danes vas irmogi enačijo 
s ta jkunom. Kaj je na teh 
poimenovanj ih , kako j ih 
sprejemate? 

"Moja definicija tajkuna je, 
da je to tisti, ki je pridobil 
neko premoženje po n iž j i 
ceni, kot je tržna cena v času 

nakupa s pomočjo politike. 
To se je pogosto pojavljajo v 
vzhodno evropskih državah, 
v Rusiji, v p r i m e m Merkur-
ja smo šli v menedžerski od-
kup, vendar je bila transakci-
ja narejena pregledno, kupo-
vali smo po korektnih cenah, 
s čimer se danes strinjajo vsi 
tedanji delničarji Merkurja . 
Resnično ne vidim nikogar, 
ki bi bil na račim našega od-
kupa oškodovan. Zaradi tega 
sam in vseh sto sodelavcev 
Merkurja, k i so se vključili v 
prevzem in so zaslužni, da je 
družba danes v tehnični 
branži največja v jugovzhod-
n i Evropi, čutimo razočara-
nje nad negativnim ocenje-
vanjem prevzema." 

Merkurja ne bodo 
razprodali 

v zadnjih mesecih sta dnev-
no v medi j ih vaša kolega, 
Igor Bavčar in Bojan Šrot. 
Vaša zgodba je nekol iko 
drugačna, vendar se skoraj 
vedno poleg pojavi tud i 
Bine Kordež. Prva dva pred-
sednika uprav naj bi v zad-
n j e m mesecu razprodajala 
premoženje za poplačilo 
najetih posojil. Se to lahko 
zgodi pri vas? 

"Vsaka družba zase je spe-
cifična, podrobnosti v prime-
ru Istrabenza in Pivovame La-
ško ne poznam in jih ne mo-
rem komentirati. Diži , v kon-
tekst obeh ponavadi povezu-
jejo tudi Merkur, vendar ver-
jetno predvsem zato, ker je bil 
pri nas za razliko od drugih, 
številnih menedžerskih pre-
vzemov v Sloveniji, naš pre-
vzem po vrednosti največji. 
Paradoksalno je, da smo naj-
večkrat na tapeti, ker smo ku-
povali po korektni ceni, na-
mesto da bi dobili tudi kako 
spodbudo. Dolgoročno bo za-
gotovo prevladal trezen po-
gled, da smo se v Merkurju 
odločili za nakup družbe po 
korektni ceni. Na nas je, da iz 
te naložbe tudi nekaj ustvari-
mo, podobno kot če bi takšno 
transakcijo opravili tu jd. V 
tem pr imeru bi bila le ena 
razlika - nihče ne bi imel no-
benih pripomb." 

Al i M e r f i n , v katerem ste 
združen i lastniki , lahko v 
tem času normalno odpla-
čuje najeta posojila? 

"Finančna situacija je za-
htevnejša kot pred leti. Po-
stopki zagotavljanja denarja 
niso preprosti, vendar bomo 
projekt, po moji oceni, lahko 
speljali v skladu z načrtom." 

Ob delitvi Merkur ja na divi-
zije - Merkur tehnična trgo-
vina, Big Bang in Mersteel • 
se je veliko ugibalo o proda-
ji ene od nj ih za pokrivanje 
prevzema. Največkrat se je 
omenjala metalurgija oziro-
ma Mersteel. Ali to pride v 
poštev? ' 

"Merkur smo razdelili na 
divizije, ker gre za tri zaokro-
žene celote delovanja in tudi 
zato, ker smo bili približno 
petkrat večji kot pred sedmi-
mi leti. Reorganizacija je bila 
nujna tudi zaradi predvidene 
nadaljnje rasti. Razen tega je 
bil povod delitve tudi mož-
nost, da se na posamezni divi-
ziji povežemo s potencialnim 
partnerjem. To se bo v pri-
hodnosti še lahko zgodilo, 
vendar le z manjšinskim part-
nerjem, nikakor pa ni v načr-
tu prodaja celotne divizije." 


